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KONYA”nın En Büyük
Dijital Baskı Merkezi

Çumra Kültür ve Sanat Toplulu-
ğu yılın son etkinliğini ger-
çekleştirdi. Topluluk Başkanı 
Sadık Gökce, tek dertlerinin ve 
hedeflerinin Çumra kültürüne 
bir şeyler katabilmek ve hizmet 
etmek olduğunu söyledi.
n HABERİ SAYFA 5'TE

Asırlık hamam 
can bulacak

‘En büyük 
güç bilgidir’

Çumra kültürü
emin ellerde

Selçuklu Belediyesi tarafın-
dan Sille’de gerçekleştirilen 
çalışmalar ile tarihi varlıklar 
aslına uygun olarak yeniden 
canlandırılıyor. Bu çerçevede 
yaklaşık 1,5 asırlık Sille Hacı Ali 
Ağa Hamamı restore ediliyor.
n HABERİ SAYFA 2'DE

NEÜ bünyesinde görev 
yapan başarılı akademisyen-
ler ödüllendirildi. Programa 
katılan TBMM Başkanvekili 
Bekir Bozdağ, bilginin önemine 
değinerek, “Bilgiyi üretip, en-
düstriye, sanayiye, teknolojiye 
dönüştüren ülkelerin, dünyanın 
en güçlü ülkeleri olduğunu 
görüyoruz” dedi.
n HABERİ SAYFA 4'TE

Ersöz’den yeni kitap 

Eğitimci, yazar ve şair Salih Sedat Ersöz’ün yeni 
kitabı yayınlandı. Ersöz, yayınlanan yeni kitabını 
şiir kitabı olarak hazırladığını belirterek Es Mel-

tem Rüzgârı adını verdiği kitabı ile ilgili değerlen-
dirmelerde bulundu.   n HABERİ SAYFA 10'DA

Bir zamanlar Tekel binası 
olarak kullanılan tarihi bina, 
restore edilerek Konya 
kültür hayatına kazandırıldı. 
Konya’daki farklı noktalara 
dağılmış halde tarihi eserlerin 
birleştirilmesiyle ‘Konya’nın 
Deposu’ haline getirilen bina, 
Depo No: 4 ismiyle açıldı. 
Gençlerin uğrak noktası ola-
cak bina kafe, galeri ve atölye 
olarak kullanılabilecek. 
n HABERİ SAYFA 2'DE

NEREDEN NEREYE! 

ASGARİ 
ÜCRETLİ 
MUTLU      
OLACAK!

KARATAY YOL YAPTI, UZAKLAR YAKIN OLDU
Karatay Belediyesi, 2023’te ilçenin dört bir tarafında sıcak 
asfalt, sathi kaplama, yeni yol açma, yol bakım ve onarımı, 

parke yol, bordür ve daha birçok çalışma yürüttü. Bu kapsam-
da Karatay Belediyesi, 2023’ü de yoğun geçirdi. 

Karatay’ı konforlu ve güvenli yollarla buluştu-
ran, bu sayede vatandaşın yaşam standartlarını 
yükselten Karatay Belediyesi, 2023 yılı boyun-
ca 260 kilometreye yakın yol çalışması 
gerçekleştirmiş oldu. Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, “İlçemizde alt-
yapısı tamamlanmış noktalarda yeni 
yol yapımından mevcut yollarımızın 
yenilenmesi, bakımı ve onarımına; 
asfaltlamadan park yol yapımına; 
kilitli parke, tretuvar ve bordür ça-
lışmalarına kadar ne gerekiyorsa 
yaptık” dedi.
n HABERİ SAYFA 7'DE

MAKET KÖY’LE İLÇENİN 
TANITIMINA KATKI

Yaptığı eserlerle birçok ödül yanında 
özellikle Kültür ve Turizm Bakanlığınca En 
İyi Otantik Eser ödülünü alan Ayhan Çetin, 
memleketi Akören’in kültürünü ve yaşam 

tarzını anlattığı Maket Köy, ilçenin tanıtımı-
na katkı sağlıyor. n HABERİ SAYFA 8'DE

‘BÖLGESEL SAVAŞ’ 
UYARISINDA BULUNDU

44. Körfez İşbirliği Konseyi Zirvesi'nde 
anlamlı bir mesaj veren Cumhurbaşka-
nı Recep Tayyip Erdoğan, "Gazze'deki 

mezalimin Suriye'yi de içerecek bölgesel 
bir savaşa dönüşmesine fırsat vermeyelim” 

dedi. n HABERİ SAYFA 10'DA

YHT'YE ŞEB-İ ARUS İÇİN 
EK SEFER KONULDU 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı, Hz. Mevlana'nın 
750. Vuslat Yıl Dönümü Uluslararası Anma 

Törenleri dolayısıyla Ankara-Konya ve Kon-
ya-Ankara hattında ek yüksek hızlı tren (YHT) 

seferleri düzenledi. n HABERİ SAYFA 10'DA

05 Erbakan'dan Temel 
Peker'e teşekkür 07 Çevre korumaya 

140,3 milyar TL 
Durmadı kaçtı, polis 
ekipleri alarma geçti10

AK Parti Konya Milletvekili Latif Selvi, İsrail’in yağma ve talanla adeta bir hırsız 
gibi hareket ettiğini, insanlık dışı saldırılarıyla ise katilliğini gösterdiğini söyledi

1967 SINIRINA ÇEKİLMELİ
 “Filistin’deki savaşta 
derhal ateşkes ilan edil-
meli” diyen Selvi, “1967 
yılı sınırları içerisinde 
Kudüs’ün başkenti 
olduğu bütünlüğü olan 
bir Filistin Devleti 
oluşturul-
malı” dedi. 
n HABERİ 
SAYFA 3'TE

KATLİAM UYGULANIYOR
İsrail’in Filistin’de yürüttüğü insanlık 
dışı katliamları değerlendiren AK Parti 
Konya Milletvekili Latif Selvi, “Masum 
insanlar üzerinde adeta ‘yok ediş 
için’ katliam uyguluyorlar” ifadelerini 
kullandı. 

Selvi, asgari ücretle ilgili,“Bu 
doğrultuda çalışanlarımızın mutlu 
olacağı bir sonucun olacağını ön 
görüyorum” diye konuştu. 

İsrail
katliam

uyguluyor

“

“



Büyükşehir Belediyesi’nin 
Darü’l-Mülk Projesi kapsamın-
da şehrin kültür ve turizm ha-
yatına kazandırdığı Depo No: 
4’ün açılışı gerçekleştirildi. 
Darü’l-Mülk Projesi kapsamın-
da merkezde 20 farklı noktada 
yürütülen projelerden biri olan 
ve Mevlana Caddesi üzerinde 
yer alan Eski Tekel binası res-
tore edilerek şehrin kültür ve 
turizmine katkı sağlaması ama-
cıyla şehre kazandırıldı. Pro-
jenin lansmanına Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Selçuklu Belediye Başka-
nı Ahmet Pekyatırmacı, Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, 
Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, Konya protokolü ve 
basın mensupları katıldı. Depo 
No: 4 adı verilen bina kafe, ga-
leri ve atölye olarak kullanıla-
cak.

HER BÖLGEDE ÇALIŞMALAR 
SÜRÜYOR!

Konya’nın birçok bölgesinde 
yapılan çalışmalardan söz eden 
Büyükşehir Belediye Başka-
nı Uğur İbrahim Altay, kentsel 
dönüşüm kapsamında özellikle 
merkezdeki projelerle şehrin 
kültür ve turizm miraslarını 
gün yüzüne çıkardıklarını be-
lirtti. Altay, “Taş Bina, Büyük-
şehir Belediye Hizmet Binası ve 
Dijital Tanıtım Merkezi olarak 
ayrıca yan taraftaki spor ala-
nında şehrimize hizmet veriyor, 
Alaaddin cephesindeki çalış-
malarımızı tamamlamış Mey-
dan Evlerinde çalışmaya de-
vam ediyoruz yine Darü'l-Mülk 
sergi alanının açılışı geçtiğimiz 
günlerde gerçekleştirildi. Şim-
di Alaaddin Caddesi'ne bakan 
kısımdaki bir alan kamulaştır-
ması ile ilgili geçen gün Meram 
Belediyemizle bir protokol im-

zalatıp oradaki süreci de devam 
ettiriyoruz” dedi.

KONYA’NIN MEDENİYET 
BİRİKİMİ: DEPO NO 4 

Merkezdeki projelerin ta-
mamlanmasıyla birlikte Mevlâna 
Meydanından bakıldığında Kon-
ya’ya dair birçok yeniliğin görü-
lebileceğinin altını çizen Altay, 
açılışı gerçekleşen Depo No:4’te-
ki sergilerle Türk İslam tarihinin 
önemli şehirlerinden biri olan 
Konya’da gizli kalmış medeniyet 
birikiminin açığa çıkaracağını 
söyledi. Kafe, galeri ve atölye-
yi bünyesinde barındıran Depo 
No:4’ün içerisinde bulunan ser-
giyle ilgili de bilgi veren Altay, 

“Sergide kurucu şahsiyetler ola-
rak yer alan Mevlâna Celaleddin 
Rumi, İbn-i Arabi ve Sadreddin 
Konevî gibi ilim sahiplerini farklı 
açılardan yeniden tefekkür etme-
ye dair yerleştirmeler bulunuyor. 
Medeniyet hafızamızı okumak ve 
üzerine yeniden düşünmek mak-
sadıyla şehrimizin 14 noktasında 
dağılmış halde bulunan tarihi 
eserleri ise bu sergide bir araya 
getirmiş oluyoruz. İnce Minare-
li Medresenin girişinde yer alan 
ve aynı zamanda ana konseptini 
oluşturan rengi düğümü serginin 
merkezinde yer alıyor. Bu mima-
ri işareti günümüze taşıdığı sır-
ları oldukça ilgi çekici ve merak 
uyandırıcı bir şekilde sergimize 
anlatmaya çalıştık. Ayrıca sergi-
de 16. yüzyıl matematikçilerin-
den Matrakçı Nasuh’a ait Konya 
minyatürü ‘Şehir Kodları’ adıyla 
yeniden yorumlanıyor. Minyatür 
elektronik bir devreye dönüşerek 
Konya hakkındaki tarihi bilgi ol-
dukça teknoloji ile yeniden oku-
nur ve anlaşılır hale getiriyor.” 
ifadelerini kullandı. 
‘MEDENİYETİMİZE AİT NE VARSA 

GÜN YÜZÜNE ÇIKARMAYA 
ÇALIŞIYORUZ’

Gençlerin yeni uğrak nok-
tası olacak Depo’da 16 farklı 
enstalasyonun birbirinden farklı 
görünmesine rağmen birbirini 
tamamlayan bir görüntü oluştur-
duğunun altını çizen Altay, Da-
rü’l-Mülk Projelerinin umut edi-
len süre olan 2026 yılı sonunda 
tamamlandığında şehrin yeni bir 
görünüme kavuşacağına işaret 
etti. Altay, “Medeniyetimize ait 
ne varsa gün yüzüne çıkarmaya 
ve teknolojinin bize verdiği im-
kanlarla Türkiye’ye örnek pro-
jeler oluşturmak için çaba sarf 
ediyoruz.” şeklinde sözlerini ta-
mamladı.  n HACER CEYLAN
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Selçuklu Belediyesi tarafından 
Sille’de gerçekleştirilen çalışma-
lar ile tarihi varlıklar aslına uygun 
olarak yeniden canlandırılıyor. Bu 
çerçevede yaklaşık 1,5 asırlık Sil-
le Hacı Ali Ağa Hamamı restore 
ediliyor.

Selçuklu Belediyesi, zengin 
kültürel mirasa sahip Sille'de dini 
mekanlar başta olmak üzere ha-
mamlar, çeşmeler ve çeşitli tarihi 
yapılar üzerinde restorasyon ça-
lışmaları yapıyor. Günümüze ka-
dar ulaşabilmiş ve gelecek nesil-
lere en doğru şekilde aktarılması 
planlanan tarihi varlıkların en 
yoğun şekilde bulunduğu Sille’de, 
Hacı Ali Ağa Hamamı’nın resto-
rasyon çalışmaları tüm hızıyla 
sürüyor. Selçuklu Belediye Baş-
kanı Ahmet Pekyatırmacı, Hacı 
Ali Ağa Hamamı’nda devam eden 
çalışmaları yerinde inceledi. 

 “SİLLE'Yİ ÜLKEMİZİN 
TURİZMİNE KAZANDIRMAYA 

DEVAM EDİYORUZ”
Tarihi açıdan önemli bir 

eserin daha restorasyonunun 
yapıldığını belirten Başkan Ah-
met Pekyatırmacı, “Konya'nın 
hızla gelişen ve tarihin odak 
noktasında bulunan Sille'yi ül-
kemizin turizm merkezine ka-
zandırmaya devam ediyoruz. 
Bu çerçevede tarihi ve kültürel 
geçmişe sahip Sille'de bugüne 
kadar birçok restorasyon, so-
kak sağlıklaştırması ve ıslah 
çalışmaları yaptık. Türkiye’de 

Sümela Manastırı’ndan sonra 
yapılan en kapsamlı çalışma 
olan Sille kaya ıslahını tamam-
layarak Sille’yi daha güvenli bir 
hale getirdik. Ayrıca toplamda 
19 bin 794 metrekare inşaat 
alanı bulunan Sille Kapalı Oto-
park, Karma Yapılar ve Meydan 
Düzenlemesi Projemizi de önü-
müzdeki yıl tamamlamayı plan-
lıyoruz. Projelerimizle beraber 
Sille’mizde birçok tarihi alanın 

da restorasyonun gerçekleştiri-
yoruz. Bu anlamda restorasyon 
çalışmalarından biri olan ve 
1,5 asırlık tarihi geçmişe sa-
hip Hacı Ali Ağa Hamamı’nın 
da aslına uygun olarak restore 
ediyoruz. Turizme katkı sağla-
yacak önemli projelerden bir 
tanesi olan hamamda çalışma-
lar tamamlandıktan sonra Tu-
rizm Danışma ve Bilgilendirme 
Merkezi oluşturulacak. Ayrıca 
merkezde sergileme alanı ile 
yerli ve yabancı ziyaretçilerimi-
zin keyifli vakit geçirebileceği 
kafeterya hizmet verecek. Bu-
güne kadar yaptığımız yoğun 
çalışmalar neticesinde Sille, 
Konya’nın cazibe merkezi ha-
line geldi ve gelmeye devam 
edecek. Sille başta olmak üzere 
ilçemizin her noktasında bulu-
nan kültürel ve tarihi mirasımı-
zı yeniden canlandırıp gelecek 
nesillere aktarmak adına çalış-
malarımızı sürdüreceğiz” dedi.
n HABER MERKEZİ

Asırlık Hacı Ali Ağa Hamamı can bulacak 

Konya’daki farklı noktalara dağılmış halde tarihi eserlerin birleştirilmesiyle ‘Konya’nın Deposu’ haline getirilen eski te-
kel binası, Depo No: 4 ismiyle açıldı. Gençlerin uğrak noktası olacak bina kafe, galeri ve atölye olarak kullanılabilecek 

Konya’nın hafıza deposu açıldı

Uğur İbrahim Altay



Türkiye ve dünyada önemli ge-
lişmeler meydana geliyor. Filistin ve 
Gazze’de terörist İsrail soykırım yap-
maya devam ederken, Türkiye ise 
bu zulmü durdurmak için diploması 
trafiğini yoğun bir şekilde yürütüyor. 
Gündemdeki diğer gelişmelerden 
birisi ise milyonlarca kişinin merakla 
beklediği asgari ücret konusu. İşçiler 
özellikle geçinebilecekleri bir asgari 
ücret bekliyor. Ayrıca tüm dünya için 
evrensel mesajlar veren Hz. Mevla-
na’yı anma etkinlilerini de az bir süre 
kaldı. Konya’da Hz. Mevlana Müze-
si’nin olması bu törenleri daha da an-
lamlı kılarken, dünyanın dört bir ya-
nından misafirlerin şehre akın etmesi 
bekleniyor. Bu noktada ise AK Parti 
Konya Milletvekili Latif Selvi, terö-
rist İsrail’in Gazze’ye olan saldırıları, 
milyonlarca kişinin merakla beklediği 
asgari ücret ve Şeb-i Arus törenleri 
ile ilgili Yenigün Gazetesi’ne önemli 
açıklamalarda bulundu, gündeme 
dair önemli soruları cevapladı. 

“İSRAİL BİR HIRSIZLAR 
TOPLULUĞUDUR!”

İsrail’in Filistin’e karşı olan saldı-
rıları hakkında ne düşünüyorsunuz?

İngiltere’nin desteğiyle Filistin’de, 
İsrail Devletinin kuruluşuna kaynak-
lık edecek bir adım attırıldı. Geçmişte 
Osmanlı Devleti’nin böyle bir şeye 
rızası olmamıştı. İsrail’in de Filistin 
bölgesine hakim olma noktasında 
başarısı söz konusu değildi. Ama 
İngilizler o bölgeye İsrail’i yerleştir-
di. Zamanında Yahudilerin, Filistin 
topraklarını satın aldığına dair söy-
lentiler de duyuyoruz. Ama aldıkları 
söylenen bu topraklar bir devlet kur-
ma imkanı oluşturmuyor. Bunun için 
Filistinlilerin toprak satmasını öne sü-
ren söylemler hatalı değerlendirme-
lerdir. İsrail, çetevari bir şekilde oluş-
turulduğu için sürekli olarak teşvik 
edilerek bölgede istikrarsızlığın, düş-
manlığın, katliamların aparatı gibi ku-
rulan bir ‘devletçiktir’. Halbuki Filistin 
kadim bir bölgedir. Kutsal mekanları 
olan ve neredeyse her inancın kendi-
sine ait bir bağ kurduğu yerdir. Özel-
likle biz Müslümanlar için Mescid-i 
Aksa’nın, Kudüs’ün Filistin’de bulun-
ması, burayı mübarek toprak kılıyor. 
İsrail, bağımsızlığını ilan edip bugüne 
gelinen süreçte bir katil sürüsü gibi 
hareket ettiği için tamamen insanlık 
dışı saldırganlıklar, düşmanlıklar ve 
işgaller oluşturarak Filistin’e saldırı-
yor. Her seferinde Filistin’deki ma-
sum insanların topraklarını, evlerini, 
dükkanlarını yağmalayarak, alarak, 
işgal ederek kendilerine yerleşimci 
dedikleri İsrail, ‘bir hırsızlar toplulu-
ğudur’. Bu konuda Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın ve Dışişleri 
Bakanı Hakan Fidan’ın açıklamaları 
da oldu. Bunların dışında, “7 Ekim’de 
Filistinliler niye saldırdı?” diyenler de 
oluyor. Bu soru yanlış. Çünkü zaten 
İsrail her gün insanları yurdundan, 
evinden ederek veya şehit ederek sal-
dırganlık yapıyor. Böyle bir ortamda 
Filistinliler sadece kendisine ait olan 
vatanını koruma ve saldırılara kar-

şı korunma tavrını gerçekleştiriyor. 
Bunu gerekçelendirerek dünyayı ya-
nıltıp, sanki İsrail bombardıman altın-
da ve kendilerini savunuyor havasını 
vermeye çalışıyorlar. Ama bunlara 
kimse inanmıyor. Çünkü herkes İsra-
il’in ne yaptığını gördü. Hastaneler-
de, sokaklarda, evlerde ölen Filistinli 
çocuklar var. Bu masum çocuklar mı 
İsrail’e saldırdı? Kadınlar mı saldırdı? 
Hastanelerde tedavi görmeye çalışan 
insanlar mı İsrail’e saldırdı da onlara 
katliam yapılıyor? Bütün bu masum 
insanlar üzerinde adeta ‘yok ediş için’ 
katliam uyguluyorlar. Gazze’de insaf-
sız tek taraflı saldırı söz konusu. İsra-
il’den ölen askerler konuşuluyorken 
Filistinliler sivilleri öldürüyor denil-
miyor. Ama İsrail bunun tam tersini 
yapıyor. Bir yer katliam yapıyor, diğeri 
ise kendini savunuyor. Bu noktada 
bütün dünya ayağa kalkmış vaziyet-
te. Vicdanı olan herkes İsrail’in saldı-
rılarına zaten tepki gösterir. Şu anda 
İslam dünyası büyük bir gayretin içe-
risinde. Aktör devletlerin bu konuda 
inisiyatif alması gerekiyor. Bizler de 
Türkiye olarak bütün süreçleri takip 
ediyor ve yapılması gerekenlerle ilgili 
birtakım adımları gerçekleştiriyoruz. 
Filistin’deki savaşta derhal ateşkes 
ilan edilmeli, 1967 yılı sınırları içe-
risinde Kudüs’ün başkenti olduğu 
bütünlüğü olan bir Filistin Devleti 
oluşturulmalı. Çünkü şu anda Filis-
tinliler 3 biçimde bölgede yaşamları-
nı sürdürüyor. Bunlar; İsrail’in kendi 
toprakları olarak daha önceden ilhak 
etmiş oldukları yerlerde yaşayan Filis-
tinliler tel örgülerin arkasında, met-
ruk alanlar gibi yerlerde barakada 
yaşamını sürdürüyor. Bu kişiler bir 
işte çalışıyorsa iş yerine gidip geliyor 
veya alışveriş yapmak için belli za-
manlarda tel örgünün dışına çıkıyor-
lar. Sonra gettolaşmış vaziyette tel 
örgülerin içerisinde yaşıyorlar. Batı 
Şeria’da yaşayanların ise; toprak bü-

tünlüğü yok. Sürekli işgale uğramış, 
dağınık vaziyette varlığını sürdürü-
yorlar. Gazze’de de bir bütünlük var. 
Ama 2 buçuk milyon insanın yaşaya-
bileceği bir alan yok. Şu anda bu alanı 
kırmaya çalışıyorlar. İsrail’in yapmak 
istediği şey; dünyada hiçbir yerde 
olmadığı şekilde, Gazze’de bir tek 
Müslüman kalmayana kadar katliam 
yapmak. Dünyada böyle bir devlet bi-
çimi yok. Bu konuda milletimize çok 
büyük bir duyarlılık düşüyor. ‘Mavi 
Marmara’ dönüşünde ben bunu çok 
net görmüştüm. Milletimiz hep arka-
mızdaydı. Şimdi de direnişi gösteren 
Müslümanlarla, Hamas’la dayanışma 
içerisindeyiz. Hamas’ı terörist ilan 
etmek isteyenler ise, Mavi Marmara 
gemisinde de bizi terörist ilan etmek 
istiyorlardı. Ama gördüler ki o gemi 
insani duygularla hareket etmişti. 
Bunların bütün dezenformasyonla-
rını İletişim Başkanlığı bozuyor ve 
dünyayı doğru bilgilendiriyorlar. Ama 
İsrail dünyanın doğru bilgilendirilme-
sini istemediği için gazetecilere de 
saldırıyor. Ama dünya hep Filistinlile-
rin insani temelli, İsrail’in ise insanlık 
dışı bir saldırganlığın içerisinde oldu-
ğunu görüyor. Başta Birleşmiş Millet-
ler olmak üzere sorumluluk alması 
gereken herkesin harekete geçmesi 
gerekiyor. Türkiye olarak Filistinliler 
için sorumluluklarımızı üzerimize 
aldığımızı ve Gazze’deki direnişin ar-
kasında olduğumuzu ifade ediyoruz. 
Desteğimiz sürecek. Bunun yanında 
bizim için Hamas, bölgede siyasi bir 
temsilcidir. Ayrıca aktör devletler de 
Filistinlilerin garantörü olmalı, ki biz 
Türkiye olarak buna talibiz. Hiçbir 
İslam ülkesi de bizim hasmımız de-
ğildir. Hepsinin gönlünde Gazze’nin 
yattığını ama belli gerekçelerden do-
layı geri planda olduklarını biliyoruz. 
Bizim tek düşmanımız Siyonist katil 
İsrail’dir!

Vatandaşın gözü asgari ücret 

zammında. Asgari ücret ne kadar 
olur?
“HÜKÜMET, ÇALIŞANI ENFLASYONA 

EZDİRMEK İSTEMİYOR”
TÜRK-İŞ, TİSK, Çalışma Bakan-

lığı Bürokratları, Maliye Temsilcileri 
bu süreci işletiyorlar. Bu süreçte hü-
kümet ve çalışanlar tarafı olarak bak-
tığımız zaman bir uzlaşmanın temin 
edilmesi önemli. Çünkü vatandaşın 
geneli asgari ücretin üzerinde çalışı-
yor. Ama özel sektör için de sendika-
lar işin içerisinde. Çalışma Bakanımız 
da süreçle ilgili bilgileri verdi. İnşallah 
çalışanlarımızın memnun olacağı bir 
rakamın çıkacağını ümit ediyorum. 
Asgari ücretle ilgili değerlendirme-
lerin yapıldığını görüyoruz. Bunların 
hepsi kıymetli ve göz önüne alına-
cak. Bu doğrultuda çalışanlarımızın 
mutlu olacağı bir sonucun olacağını 
ön görüyorum. Ama net bir rakamı 
söylemek mümkün değil. Nasıl ki 
geçtiğimiz zamanlarda asgari ücre-
te gelen zamla çalışan ve işverenin 
mutlu olduğu bir süreç üretmişsek, 
şimdi de bunu sağlayacağız inşallah. 
Bu konuyu önemsiyoruz. Bunun yanı 
sıra Bakanımız asgari ücretin yıllık 
belirlenmesiyle ilgili bir açıklama 
yapmıştı. Önceki yıllar 6 ayda bir zam 
sağlanmıştı. Bu o süreçte ekonomik 
koşullar göz önünde bulundurularak 
alınan bir tasarruftu. Çalışanları enf-
lasyona ve piyasa koşullarına ezdir-
memek için yapılan bir inisiyatifti. 
“ÖLÜM BİR KOPUŞ DEĞİL, YENİDEN 

DOĞUŞTUR”
Şeb-i Arus hakkında ne düşünü-

yorsunuz?
Şeb-i Arus, Konya için oldukça 

önemli. Çünkü Hazreti Mevlana gibi 
bir evrensel değerin şehrimizde ya-
şaması ve bir takım hizmetler yapmış 
olması, eserlerini vermesi ve türbe-
sinin burada olmasından dolayı onu 
anmak bizim için bir iftihar vesilesi. 
Şeb-i Arus, düğün günü olarak de-
ğerlendiriliyor. Bu da dünya ile ahiret 
hayatının birbirinden çok farklı olan 
kopuşu değil de, birlikte görülmesi 
gereken ve her sürecin bir yeni do-
ğum olduğunu gösteren mesajdır. Bu 
doğrultuda programlarımız Konya’da 
gerçekleşiyor. Hazreti Mevlana’nın 
Rabb’ine kavuştuğunu ve yeni süre-
ci düğün olarak tarif ettiği anlayışın 
insanlığın prensibi olmasını istiyo-
ruz. Herkesin ölümü bir yok oluş gibi 
değil, yeniden doğum olarak değer-
lendirmesi lazım. Mevlana’nın eser-
leriyle ve fikirleriyle evrensel bir me-
saj vermesi ve bu mesajı Konya’dan 
hissedip, kavramasını temin etmek 
anlamında Şeb-i Arus törenlerini 
önemsiyoruz. Bu yıl inşallah Cum-
hurbaşkanımız Erdoğan’ın da gelme-
siyle törenler çok güzel olacak. Siya-
setçileri, esnafı ve tüm bireyleriyle 
Konya’nın Mevlana şehri olduğunun 
bilinciyle hareket ediyoruz. Ben Şeb-i 
Arus törenleri için şehrimizin topye-
kun seferber olduğunu biliyorum ve 
herkese teşekkür ediyorum. 
Teşekkür ediyoruz…
n TUBA KAYA

Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
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Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

06:17 07:44 12:46 15:16 17:38 18:59
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     5°C      12°C

Karaman               4°C 14°C 

Aksaray                 4°C   15°C

Ankara                   3°C     13°C Hicrî: 23 Cemaziye'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 6 Kanun-u Evvel

Hz. Mevlâna'nın 750. Vuslat 
Yıldönümü Uluslararası Anma 
Törenleri (Şeb-i Arûs), 07-17 
Aralık 2023 tarihleri arasında 
Konya Mevlâna Kültür Merkezi 
Semâ Salonu'nda icra edilecek. 
Etkinlikler çerçevesinde şehir 
genelinde de hazırlıklar devam 
ediyor. Bu kapsamda, her yıl et-
kinlikler boyunca Mevlana Mey-
danı’nda düzenlenen “Türbeönü 

Buluşmaları” bu yıl da yerini ala-
cak. Birçok yazar, akademisyen, 
sanatçı ve tasavvuf üstadının ko-
nuk olduğu "Türbeönü Buluşma-
ları" programı için sohbet çadırı-
nın kurulumuna başlandı. Bu yıl 
“Vuslat Vakti” temasının işlene-
ceği Şeb-i Arus’ta Türbeönü Bu-
luşmaları’nda da temaya uygun 
programların yapılması bekleni-
yor. n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Türbeönü Buluşmaları için çadır kuruluyor 

AK Parti Konya Milletvekili Latif Selvi, “İsrail, bir katil sürüsü gibi hareket ettiği için insan-
lık dışı işgallerle bugünlere geldi. Vicdanı olan herkes bu saldırılara karşı çıkıyor” dedi 

Katilce saldırıyor! 

AK Parti Konya Milletvekili Latif Selvi, gündeme dair 
Yenigün’e açıklamalarda bulundu.

Zaten görünen be-
denler,

Sonunda gitmek 
için kurulmuştu.

Fakat, mana ebe-
diyyen,

Neşeli bir halde ya-
şayacaktı.

Hz. Mevlâna bir 
gün dostlarına;

“Bizim müritleri-
miz türbemizi,

Uzak mesafeden görünecek,
Yüksek şekilde yapsınlar.

Bizim türbemizi görenler,
Aşkla, tam teslimiyetle, doğru-

lukla,
Türbemize gelip ziyaret ederse,
Yüce Allah, dileğini yerine getirir.

Zamanı geldiğinde türbemiz,
Konya’nın orta yerinde kalacak,
Gayette mamur olacak,
Mesnevi’miz, insanlara, mürşit-

lik edecek.”

Sultan-ül Ulema Bahaeddin Ve-
led Hz.leri,

Sarayın gül bahçesine defnedil-
mişti,

Hz. Mevlâna’da o bağın, en na-
dide gülüydü,

Ayrı duramazdı bağından, ceddi 
babasından.

İki gönül sultanı, 
Gül bahçesinin en nadide gülleri,
Ayrı düşmez, ayrı olamazlardı,
Bir an olsun ayrılmayan mana 

üstadları,
Allah erleri, kabir komşusuda 

olmalılardı.

Türbe, dört fil ayağı üzerine otu-
ran,

16 dilimli, dışı çinili, içi kalem işi 
olan,

Nakışlarla süslü bir yeşil kubbe 
olarak,

İnşa edilmiş, yüksekçe türbe 
olmuştu.

Üzerine konacak ahşap sandu-
kası,

Fırınlanmış ceviz ağacından, oy-
maları yapıldı,

Baş tarafına Ayet-ül Kürsi yazıldı,
Altına da, Sadrettin Konevi tara-

fından kitabe yazıldı.

Sultan Veled ve Hüsameddin 
Çelebi de,

Mevlâna'nın Divan'ı Kebir’inden 

gazeller,
Mesnevi’sinden de 

beyitler seçtiler,
Sanduka oyularak 

işlenmeye başlandı.

Kitabi Arapça, ede-
bi bir üslupla yazıldı,

Alt tarafına da yazı-
lar yazıldı,

Sandukanın arka 
yüzünde,

Ölüm tarihi ile san-
dukayı yapan sanatkarların isimleri.

Sandukanın yan cephelerinde 
Hz. Mevlâna'nın,

Gazelleri ve Mesnevi beyitleri 
yazıldı,

Yapılmasına vesile olanlar,
Allah rızası ve Mevlâna’ya olan 

sevgileriyle yaptılar.

Alamettin kayser,
Emir Pervane ve karısı Gürcü 

Hatun,
Tebrizli Bedreddin mimarı,
Selimoğlu Abdülvahid,
Türbenin iç süslemelerini yapan-

lardı.

Konyalı Genak oğlu,
Hüsameddin Muhammed,
Sanduka işlemesini yapan,
Usta marangozuydu.

Mevlâna Hazretlerinin vefatın-
dan,

Birkaç ay sonra türbesi, yapıl-
maya karar verildi,

Yeşil kubbeli türbesi herkesin 
beğeneceği şekilde,

Uzaktan görülecek güzellikte, 
Hz. Mevlâna’nın isteği gibi, yük-

sekçe yapıldı.

Öyle bir dostsun ki sen,
Yüzyıllar geçsede çağıransın,
Yüz bulamaz, insan suçlanır, ka-

çar hatalarından,
Ama sen, ama sen, suçun bu 

demeden, Gel diyorsun!
Gel ne olursan ol yine gel!

Kalbinin, sevginin, hoş görünün 
boyutu, 

Asırları devirip bu günlere gel-
miş,

Peygamberin Muhammed’i 
(sav) bir sevgiyle seslenip,

Her millete, her insana sesini 
duyurup, 

GEL DİYE! Çağırmakta,
HAMDIM, PİŞTİM, YANDIM de-

mektesin!..

10-HZ. MEVLÂNA VE TÜRBESİ

haber@konyayenigun.com
FERDA GÜNERİ

Türk Anadolu Vakfı Başkanı 
Erol Küçükbakırcı, Türk Anadolu 
Vakfı binasında basın toplantısında 
basın mensuplarıyla bir araya geldi. 
Toplantıda konuşan Küçükbakırcı, 
Gazze’nin sivillere yönelik katliam-
larının utanç verici olduğunu söy-
ledi. 500 yardıma muhtaç Filistinli 
çocuğa, devletin ve Çocuk Esirge-
me Kurumu’nun kontrolünde yar-
dım etmek, sahip çıkmak ve destek 
olmak için karar aldıklarını dile geti-
ren Küçükbakırcı, “Gazze'de insanı 

trajediden sivillere yönelik katliam-
lara kadar insanlık dışı utanç verici 
gelişmeleri üzüntü ile izliyoruz. 
Filistin halkıyla her türlü siyasetin 
üstünde insani değerler temelinde-
ki dayanışmamızı sürdürmek için 
sayın Emine Erdoğan hanımefen-
dinin himayelerinde öncelikle saldı-
rılardan etkilenen çocuklara yönelik 
olarak, hanımefendinin girişim des-
teğine vakıf olarak tam destek veri-
yoruz” ifadelerine yer verdi.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Filistinli çocuklara Konya 
yardım elini uzatıyor 

Erol Küçükbakırcı
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Necmettin Erbakan Üniversi-
tesinin (NEÜ) bünyesinde görev 
yapan başarılı akademisyenleri 
ödüllendirmek ve teşvik etmek 
amacıyla düzenlediği ve bu yıl 
üçüncüsü tertip edilen “Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
Akademi Ödülleri” programı, 
Türkiye Büyük Millet Mecli-
si (TBMM) Başkanvekili ve AK 
Parti Şanlıurfa Milletvekili Bekir 
Bozdağ’ın katılımı ile gerçek-
leştirildi. NEVA Teşvik Ödülle-
ri, NEÜ’nün Yıldızları, NEÜ’nün 
Genç Yıldızları ve Özel Ödül ka-
tegorilerinde başarılı olan aka-
demisyenlere plaket ve ödüllerin 
verildiği törende, "Dünyanın En 
Başarılı Bilim İnsanları" listesine 
giren akademisyenlere de başa-
rı beratları takdim edildi. NEÜ 
Ahmet Keleşoğlu Yerleşkesi Ne-
zahat Keleşoğlu Konferans Sa-
lonu’nda düzenlenen programa 
TBMM Başkanvekili Bekir Boz-
dağ, Vali  Vahdettin Özkan, AK 
Parti Konya Milletvekili Mustafa 
Hakan Özer, Konya Cumhuriyet 
Başsavcısı Halil İnal, Konya Adli 
Yargı Adalet Komisyonu Başka-
nı Hasan Ay, AK Parti Konya İl 
Başkanı Hasan Angı, Selçuk Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Metin 
Aksoy, NEÜ Prof. Dr. Cem Zorlu, 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Ercan Uslu, Ka-
ratay Kaymakamı Cengiz Ayhan, 
Konya Sanayi Odası Meclis Baş-
kanı Memiş Kütükcü, Necmettin 
Erbakan Üniversitesi yöneticile-
ri, akademisyenler ve davetliler 
katıldı.

‘BAŞARI HİKAYEMİZİ 
HİKAYELERİNİ DAHA FAZLA 

GÖRÜNÜR KILMAK VE ÖZENDİRİ-
Cİ OLMAK ÇABASINDAYIZ’
Programın açılış konuşması-

nı yapan NEÜ Rektörü Prof. Dr. 
Cem Zorlu, “Bugün burada bilim 
dünyasında adını duyurmuş, etki 
değeri yüksek akademik çalış-
malarıyla ön plana çıkan, başarı 
hikayeleri yazan değerli bilim 
insanlarımızı açıklamak için bir 
araya geldik. Üniversitemizin 
başarılarla dolu bir yılını daha, 
geride bırakmak üzereyiz. Başa-
rı, yeni fikirlere açık, risk almayı 
teşvik eden, araştırmadan uy-
gulamaya geçişi mümkün kılan 
ortamlarda var olabiliyor. Başarı 
iklimi oluşturma gayretimizin al-
tında kuşkusuz; üretilen bilgiyi; 
üretime, sanayiye, iş hayatına, 
sağlığa, kültüre, sanata aktara-
rak toplumsal faydaya dönüştür-
mek yatıyor. Bu yüzden başarı 
hikayelerini daha fazla görünür 
kılmak ve özendirici olmak çaba-
sındayız” dedi.

’AKADEMİSYENLERİMİZİN 
BAŞARILARI, ÜNİVERSİTEMİZİN 
BAŞARILARINI GÜÇLENDİRİYOR’

Üniversite olarak başarıyı 
sadece bireysel bir hedef ola-
rak değil, aynı zamanda kurum 
kimliğini şekillendiren temel 
değerlerden biri olarak gördük-

lerini ifade eden Rektör Zorlu, 
“Başarı iklimi, üniversitemizin 
özünde yatan ve her birimizin 
ortak çabalarıyla beslenen bir 
olgudur. Akademisyenlerimi-
zin başarıları, üniversitemizin 
başarı üzerine kurulu kimliği-
ni daha da güçlendirmektedir. 
Ve iltifatın, başarı için katalizör 
olduğunu biliyoruz. Akademi 
ödüllerimiz, sadece bir tebrik 
değil, aynı zamanda akademis-
yenlerimizin motivasyonlarını 
daha da yukarılara taşımak, on-
lara yeni başarı hikayeleri yazma 
gücü vermek içindir. Bu vesiley-
le akademi ödülleri törenimizin 
hayata geçirilmesine katkı sunan 
tüm ekibimizi tebrik ediyor, ödül 
komisyonumuza da hassaten 
teşekkürlerimi iletiyorum” diye 
konuştu.

‘EN BÜYÜK GÜÇ BİLGİ’
TBMM Başkanvekili Bekir 

Bozdağ, en büyük gücün bilgi 
olduğunu söyleyerek, “Bilgi-
yi üretip, endüstriye, sanayiye, 
teknolojiye dönüştüren ülkele-
rin, dünyanın en güçlü ülkele-
ri olduğunu görüyoruz. Bilgiyi 
üretmek ve bu bilgiyi teknoloji-
ye dönüştürmek hususunda re-
kabet eden, yarışan ve buna en 
büyük kaynağı ayıran ülkeler 
daima değişerek, güçlerine güç 
katarak geleceğe yürümüşlerdir. 
Tarihimize baktığımızda ceddi-
mizde de bunu görüyoruz. Ata-
larımızın kurduğu devletlerde; 
ilme, irfana, araştırmaya hangi 
dönemlerde önem verilmişse 
refahlarının ve dünyaya yön ver-
me güçlerinin ve kudretlerinin 
çok yüksek olduğunu görüyoruz. 
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurul-
duğu günden itibaren bu alanda 
ciddi mesafeler alındı” şeklinde 
konuştu. NEÜ’nün, Türkiye’deki 
209 üniversite arasında 12’nci 
ve devlet üniversiteleri arasında 
6. sırada konumlanmasının de-
ğişim ve gelişimin somut göster-
gelerinden olduğunun altını çi-
zen Bozdağ, “Bu büyük başarıyı 
ortaya koyan üniversitemizin bi-
lim insanlarına ve yöneticilerine 
gönülden teşekkürlerimi ifade 
etmek istiyorum. Necmettin Er-
bakan Üniversitesi, önümüzdeki 
zaman içerisinde de inşallah be-
lirtilen hedeflerini gerçekleştirir. 
Ben buna yürekten inanıyorum. 
Bu vesileyle Necmettin Erbakan 
Üniversitesinin başarısını ortaya 
koyan akademisyenlerimizden 
ödül almaya hak kazanan her 
bir bilim insanını huzurlarınızda 
gönülden tebrik ediyor, başarıla-
rının devamını diliyorum” dedi. 
Bozdağ, ifade hürriyetinin güçlü 
olduğunda araştırma, geliştirme 
ve tüm alanlardaki çalışmaların 
güçlü olduğunu kaydederek şöy-
le konuştu: “Üniversiteler, bi-
limsel özerkliğin zirvede olduğu 
yerler. Türkiye özelinde, ideolo-
jik ayrışmalar ve kamplaşmalar 
nedeniyle bilimsel rekabet, ide-

olojik rekabete doğru evrilerek 
pek çok alanda sorunlar yaşı-
yoruz. Türkiye, bu açıdan im-
kanlarını her geçen gün arttırdı 
ancak rekabet anlayışında bazı 
yerlerde sorunlar olduğunu gö-
rüyoruz. İdeolojileri araştırmak, 
incelemek önemli ama bir ideo-
lojinin esiri olmak bilimsel hür-
riyeti yok eder.”

‘BİRLEŞMİŞ MİLLETLER'İN 
MEŞRUİYETİNİ YOK ETMİŞTİR’ 

Birleşmiş Milletler’in işlevsiz 
kaldığına vurgu yapan TBMM 
Başkanvekili Bozdağ, “Birleşmiş 
Milletler Güvenlik Konseyi, ulus-
lararası örgütler niçin vardır?” 
sorusunu sorarak sözlerine şu 
şekilde sürdürdü: “Hepsi meş-
ruiyetlerini şu anda bana göre 
yitirmişlerdir. İsrail, Gazze'de 
yaptığı zulüm, katliam ve soykı-
rımla Birleşmiş Milletler'in meş-
ruiyetini yok etmiştir. Birleşmiş 
Milletler olsa ne olur, olmasa ne 
olur? Ben bazen diyorum Guter-
res istifa etse. Buradan da çağrı 
yapıyorum, Konya'dan. Meşrui-
yetini kaybetmiş, ölmüş bir ulus-
lararası örgütün genel sekreteri 
mi olur? Çık de ki: ‘Ben istifa edi-
yorum.’ Onurlu bir duruş ortaya 
koy. Meşruiyetini yitirmiş, ölmüş 
bir teşkilatın sekreteri olmaz. 
Ölünce tüzel kişilik sona erer. 
Şirketler sona erince de tüzel ki-
şilik kalkınca da her türlü organı 
da kendiliğinden sona erer. Şim-
di Birleşmiş Milletleri İsrail, hem 
meşruiyetini hem kendisini öl-
dürmüştür. Ölmüş bir teşkilatın 
genel sekretere ihtiyacı var mı?” 
diye konuştu. Amerika başta ol-
mak üzere, Avrupa ülkelerinde 
ve pek çok ülkede İsrail aley-
hine konuşanların işlerine son 
verildiğini, parlamentolardan 

çıkarıldıklarını, yaşama hakkı 
tanınmadığının altını çizen Boz-
dağ, “Ben Necmettin Erbakan 
Üniversitesinden soruyorum. 
‘Sizin insan hakları dediğiniz ne-
dir? Yaşam hakkı, en kutsal hak 
ise ki öyledir. O zaman sormak 
isterim. Gazze’de öldürülen ka-
dınların, çocukların, sivillerin 
yaşam hakkı yok mudur? Ukray-
na Rusya arasında savaş çıktığı 
zaman Ukrayna'nın yanında du-
ran, buradaki çocukları, kadın-
ları korumak için dünyayı ayağa 
kaldıranlara soruyorum. İsrail'in 
Gazze'de öldürdükleri çocuklar 
Ukrayna'da öldürülen çocuklar 
gibi masum çocuklar değiller 
mi? Onun yanında duruyorsu-
nuz. Neden Gazzeli çocukların 
yanında durmuyorsunuz? Ba-
kın bambaşka iki uygulama. 
İkisi de bizim yanımızda oluyor 
ve medeni, demokrat olduğunu 
söyleyenler bunu yapıyor. Ama 
bu olay, Batı'nın vahşi yüzünü 
bir kez daha hepimizin gözüne 
sokmaktadır. Onun için de bu 
hadisenin üzerinden şunu diyo-
rum. Bunların insan hak ve hür-
riyetleri dedikleri şeyler sadece 
kendileri için insan hak ve hür-
riyetleri. Türkiye'nin dışında bu 
olup bitenler karşısında  Cum-
hurbaşkanımızın ve hükümet 
yetkililerimizin ortaya koyduğu 
tavrın benzerini dünyanın dört 
bir yerinde koyan yok” ifadeleri-
ni kullandı.

‘KONYA’NIN GÜVENLİĞİ 
GAZZE’DEN BAŞLIYOR’

Müslüman bir Türk’ün ‘Bana 
ne Gazze’den.’ diyemeyeceği-
ni kaydeden Bozdağ, Konya'nın 
güvenliğinin Antalya'daki Akde-
niz'in sularından başlamadığını 
ve Gazze’den başladığını belir-

terek şunları söyledi: “Konya’nın 
güvenliği, emin olun Kahire'den 
başlıyor, Şam'dan başlıyor, Bağ-
dat'tan başlıyor. Bunların ana 
hedefi de Türkiye’dir. Çünkü on-
ların önünde duracak başka bir 
güç yok. Bunları ezdikten sonra 
kimin karşısına dikilecekler? Bi-
zim karşımıza. Belki bizim öm-
rümüz yetmeyecek ama bizim 
çocuklarımız, torunlarımız onla-
rın bu karşıtlığıyla yüz yüze ge-
lebilirler. Biz torunlarımızın ata-
ları olarak, bu hakikati görüp ona 
göre vaziyet almazsak, bu mille-
te ve devlete ihanet etmiş olu-
ruz.” Konuşmalarının ardından 
Rektör Zorlu, TBMM Başkanve-
kili Bekir Bozdağ’a hediye takdi-
minde bulundu. Web of Sciences 
Kıdemli Müşteri Başarı Danış-
manı Derya Soğuksu, Necmettin 
Erbakan Üniversitesinin bilim-
sel yayın performansına ilişkin 
temel göstergeleri ve trendi ile 
ilgili sunumunu gerçekleştirdi. 
Program, açılış konuşmaları ve 
sunumun ardından ödül töreni-
ne geçilmesiyle devam etti.

NEVA Teşvik Ödülleri kap-
samında Q1 dergilerde ilk yazar 
olarak en fazla yayın yapan bilim 
insanları ödüllendirildi. Ödülleri, 
Sağlık Bilimleri alanında Prof. 
Dr. Mehmet Artaç, Sosyal Bilim-
ler alanında Öğr. Gör. Dr. Mah-
mut Baydaş, Fen ve Mühendislik 
Bilimleri, En Fazla Uluslararası 
İş Birliği Yapan Bilim İnsanı ve 
En Çok Atıf Alan Bilim İnsanı ka-
tegorilerinde de Doç. Dr. Yasin 
Onuralp Özkılıç kazandı.

NEVA Teşvik Ödüllerini ka-
zanan akademisyenlere ödülleri-
ni Türkiye Büyük Millet Meclisi 
Başkanvekili Bekir Bozdağ tak-
dim etti.

NEVA Teşvik Ödülleri kate-
gorisinde dereceye giren aka-
demisyenlere, plaketin yanında 
birer adet de Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Geliştirme Vakfı 
NEVA’nın katkıları ile Gremse al-
tın ödülü verildi.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Sağlık Bilimleri alanında etki 
değeri en yüksek bilim insanları 
listesinde; Prof. Dr. Bahadır Fey-
zioğlu, Prof. Dr. Mehmet Burhan 
Oflaz, Doç. Dr. Hülya Vatansev, 
Doç. Dr. Özge Metin Akcan, Dr. 
Öğr. Üyesi Semra Köse yer aldı.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Sağlık Bilimleri alanındaki bi-
lim insanlarına ödüllerini Konya 
Valisi Vahdettin Özkan takdim 
etti.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Fen ve Mühendislik Bilimleri 
alanında etki değeri en yüksek 
bilim insanları listesinde; Doç. 
Dr. Lokman Gemi, Doç. Dr. Meh-
met Yavuz, Doç. Dr. Yasin Onu-
ralp Özkılıç, Dr. Öğr. Üyesi Nebi 
Özdöner yer aldı.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Fen ve Mühendislik Bilimle-
ri alanındaki bilim insanlarına 

ödüllerini AK Parti Konya Millet-
vekili Mustafa Hakan Özer tak-
dim etti.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Sosyal Bilimler alanında etki 
değeri en yüksek bilim insanla-
rı listesinde ise; Prof. Dr. Bülent 
Dilmaç, Prof. Dr. Yasin Bilim, 
Doç. Dr. Abdulkadir Haktanır, 
Doç. Dr. Hatice İrem Özteke Ko-
zan, Doç. Dr. Mustafa Sarıtepeci, 
Dr. Öğr. Üyesi Hayri Koç yer aldı.

NEÜ’nün Yıldızları kategori-
si, Sosyal Bilimler alanındaki bi-
lim insanlarına ödüllerini Konya 
Cumhuriyet Başsavcısı Halil İnal 
takdim etti.

NEÜ’nün Genç Yıldızları ka-
tegorisi, Sağlık Bilimleri alanın-
da etki değeri en yüksek genç 
bilim insanı; Arş. Gör. Hatice 
Kavruk, Fen ve Mühendislik Bi-
limleri alanında etki değeri en 
yüksek genç bilim insanı; Arş. 
Gör. Muhammed İhsan Özgün, 
Sosyal Bilimler alanında etki de-
ğeri en yüksek genç bilim insanı; 
Öğr. Gör. Dr. Mahmut Baydaş 
oldu.

NEÜ’nün Genç Yıldızları ka-
tegorisinde ödül alan akademis-
yenlere plaketlerini Konya Adli 
Yargı Adalet Komisyonu Başkanı 
Hasan Ay takdim etti.

Özel Ödül kategorisinde ise; 
TÜBA-GEBİP 2022 Sosyal Bi-
limler-Eğitim Alanında ‘Üstün 
Başarılı Genç Bilim İnsanı Ödü-
lü’nü kazanan Doç. Dr. Hatice 
Yıldız Durak ve “Bilimsel Araş-
tırma Yöntemleri ve Yayın Etiği” 
Lisansüstü Dersi ile ‘Türkiye’de 
En İyi Uygulama Ödülü’nün sa-
hibi olan Dr. Öğr. Üyesi Fatih 
Kaleci’ye ödüllerini Selçuk Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Metin 
Aksoy takdim etti.

ABD’nin Stanford Üniversi-
tesi tarafından hazırlanan “Dün-
yanın En Etkili Bilim İnsanları 
2023” listesinde yer alan NEÜ 
öğretim üyeleri Prof. Dr. Adnan 
Özdemir, Prof. Dr. Ali Tor, Prof. 
Dr. Bünyamin Şahin, Prof. Dr. 
Derya Arslan Danacıoğlu, Prof. 
Dr. Emrah Torlak, Prof. Dr. Külti-
gin Türkmen, Prof. Dr. Mahmut 
Deniz Yılmaz, Doç. Dr. Durmuş 
Sert, Doç. Dr. Emrah Madenci, 
Doç. Dr. Hatice Yıldız Durak, 
Doç. Dr. Hüseyin Haklı, Doç. Dr. 
Lokman Gemi, Doç. Dr. Mehmet 
Yavuz, Doç. Dr. Seçkin Akın, 
Doç. Dr. Serdar Akbayrak, Doç. 
Dr. Yasin Onuralp Özkılıç’a başa-
rı beratlarını NEÜ Rektörü Prof. 
Dr. Cem Zorlu, Rektör Yardımcı-
ları Prof. Dr. Ali Kahraman, Prof. 
Dr. Mehmet Birekul ve Prof. Dr. 
Bahadır Feyzioğlu takdim etti.

Alanlarında başarılı olan aka-
demisyenlere ödül ve plaketleri-
nin verilmesinin ardından proto-
kol üyeleri, üniversite yönetimi 
ve akademisyenlerin yer aldığı 
hatıra fotoğrafının çekilmesiyle 
program sona erdi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

NEÜ bünyesinde görev yapan başarılı akademisyenler ödüllendirildi. Programa katılan TBMM Başkanvekili Bekir Bozdağ, bilginin önemi-
ne değinerek, “Bilgiyi üretip, endüstriye, sanayiye, teknolojiye dönüştüren ülkelerin, dünyanın en güçlü ülkeleri olduğunu görüyoruz” dedi 

Bozdağ: En büyük güç bilgidir

Bekir Bozdağ Prof. Dr. Cem Zorlu



31 Mart Yerel seçimleri yak-
laştıkça aday adayları bir bir ortaya 
çıkmaya başladı. Herkes eteğinde-
ki taşları dökmeye başladılar.

Meğer neler neler yapacaklar-
mış yanlarında da he heciler de 
var olunca bol keseden atıyorlar.

“Avam yalanla avutanı haki-
katle korkutana tercih eder.” Ce-
nap Şahabettin ifadesinin yerli ye-
rinde anlam buluyor ve avutmaya 
mı geliyorlar?

Sahi şimdiye kadar nerede re-
ferans olacak ne yaptınız da sizle-
re inanalım?

Cenabı Allah yöneticilere hayır 
murat ederse, Salih dürüst, açık 
sözlü yardımcı danışman verir ki, 
unuttuklarını ona hatırlatır, hatır-
ladığında bildiği şeyleri yapmak 
istediğinde ise ona yardımcı olur.

Şayet Allah o yöneticiye kötü 
danışman verir, unuttuklarını ha-
tırlatmaz hatırında tuttuğu işler 
konusunda (bildiği işleri yapmak 
istediğinde) ise ona yardımcı 
olmaz. (Kenzu’l Ummal, h.no: 
14940)

Evet, Belediyeciliğin Okulu 
yok. 

Her türlü meslek sahibi siya-
sette yer almak başka deyişle ba-
samak olarak kullanmak için yerel 
idarelere talip oluyorlar. İstisna 
olarak idealist olanları da gördük. 
Ki, onları ayrı tutuyoruz. 

Ziya Paşa; 
“Ayinesi iştir kişinin lafa bakıl-

maz,
Şahsın görünür rutbei eserin-

de.” 

Şehrine kalıcı ve 
yıllar sonrasına hizmet 
edecek eserler bıra-
kanları takdirle anmak 
gerekir.

Ha bunun yanında 
öyle yöneticiler var-
dır ki, etrafında etten 
duvarlardan gerçeği 
göremezler. Dünyayı 
tozpembe gösterirler 
idareci de onlara ina-
nır.

Öyle ki, kendilerince küllük 
müftülüğü yaparak fetva bile ve-
rirler. Hâlbuki gerçekte ne sorunu 
bilirler ne de çözüm yolunu bilir-
ler. Ancak, bol keseden atarlar. 

Tıpkı böylesi çokbilmişlere 

canlı örnek verelim 
mi?

“Bir gün orman-
da araştırma yapan 
Fizikçi, Matematikçi, 
Kimyacı, Jeolog ve 
Antropolog yağmura 
yakalanmışlar. He-
men yakınlarındaki bir 
orman evine giderek 
yardım istemişler. Ev 
sahibi misafirlerini gü-
zel karşılayarak ikram 

hazırlamak için mutfağa geçmiş. 
Bu sırada ekiptekilerin gözüne ev-
deki soba borusu takılmış. Soba 
yerden bir metre kadar yukarı 
konularak, altına taşlarla destek 
yapılmış. Bunu gören ekiptekiler 

bu konuda kafa yormaya ve yo-
rumlamaya başlamışlar.

Kimyacı, "Adam sobayı yük-
selterek aktivasyon enerjisini dü-
şürmüş, böylece daha kolay yak-
mayı amaçlamış” der. 

Fizikçi, “Adam sobayı yüksel-
terek konveksiyon yoluyla odanın 
daha kısa sürede ısınmasını sağ-
lamak istemiş” diye yorumlar.

Jeolog, “tektonik hareketli-
lik bölgesi olduğundan sobanın 
taşların üzerine yıkılmasını sağla-
yarak yangın ihtimalini azaltmayı 
amaçlamış.” der.

Matematikçi, “Sobayı odanın 
geometrik merkezine kurmuş, 
böylece odanın düzgün bir şekilde 
ısınmasını sağlamış.” derken; 

Antropolog, “Adam ilkel top-
luluklarda görülen ateşe tapmanın 

daha soyut biçimi olan ateşe saygı 
nedeniyle sobayı yukarıya kur-
muş” diye değerlendirir.

Bizimkiler aralarında böyle 
konuşurken orman köylüsü içeri 
girer ve hep birlikte ona sobanın 
böyle yukarıda olmasının nedenini 
sorarlar. Adamdan çok manidar 
bir cevap gelir:

– Boru yetmedi. 
Demem o ki; herkesin ne yap-

maya çalıştığına kafa yormayın, 
bazen sadece boru yetmez. (Alın-
tı)

Bol keseden atan çokbilmiş 
küllük müftülerine ithaf olur.

Ziya Paşa; 
“Ayinesi iştir kişinin lafa bakıl-

maz,
Şahsın görünür rutbei eserin-

de.” 

ŞİMDİ HEP MEYDAN MEYDAN SÖYLENEN SÖZLERE BAKIN!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ 
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Çumra Kültür ve Sanat Top-
luluğu faaliyetlerine devam 
ediyor. Yılın son etkinliğini 1 
Aralık Cuma günü gerçekleş-
tirdi. “Mevlâna” başlığı altında 
gerçekleştirilen etkinlik Çumra 
Çatalhöyük Kültür Merkezinde 
yapıldı.

Etkinliğin sunuculuğunu 
Halk Oyunları Öğreticisi, öğ-
retmen Merve Cura üstlendi. 
Kısa bir açılış konuşması yapan 
Çumra Kültür ve Sanat Toplulu-
ğu Başkanı Sadık Gökce, Çum-
ra için düşünmeye ve üretmeye 
devam edeceklerini tek dertleri-
nin ve hedeflerinin Çumra kül-
türüne bir şeyler katabilmek ve 
hizmet etmek olduğunu söyledi.

Topluluk kurucularından ya-
zar Anuş Gökce de Mevlana’nın 
hayatını ve felsefesini anlatan 
kısa bir konuşma yaptı. Mevla-
na’nın hayat felsefesinin teme-
linde insanın olduğunu söyleyen 
Anuş Gökce, “Temele insanı 
alan Mevlâna, hoşgörü, affetme, 
diğerkâmlık ve ötekileştirme-
meyi tavsiye etmiştir” dedi.

Programda Edebiyat öğret-
meni Levent Küçükgök, şairler 
Ahmet Gök, Uğur Köfe, Selahat-
tin Güzel, Halime Doğru, Ner-
min Şahin, Tayyip Sağ, Ahmet 
Yavuz ve Muhammet Ali Kara-
taş şiirlerini okudular. 

Çumra’nın genç yetenekle-

rinden Talat Safa Karasu geceye 
birbirinden güzel üç türkü ile 
renk kattı. Halk oyunları öğreti-
cisi Merve Cura ve Mustafa De-
mir iki zeybek oyunu ile ağızlara 
bir parmak bal çaldılar ve gözle-
re bayram ettirdiler. 

Gecenin sürpriz sanatçısı 

Yağız Ozan idi. Sahneye çıktı-
ğı andan programın bitiş anına 
kadar salonun nabzını kontrol 
altına alan Yağız Ozan salonda 
bulunan Çumralılara unutama-
yacakları bir gece yaşattı. Gece-
nin finalinde salonda bulunanlar 
Yağız Ozan’a eşlik ederek hep 

birlikte Çırpınırdın Karadeniz 
türküsünü söylediler.

Gecenin onur konuğu Prof. 
Dr. Saim Sakaoğlu oldu. Türk 
Dil Kurumunun verdiği ödülü 
aldıktan sonra ayağının tozu ile 
Çumra’ya gelen Prof. Dr. Saim 
Sakaoğlu kısa bir konuşma yap-
tı. Prof. Dr. Sakaoğlu konuş-
masında, “Konya medyasında 
Çumra Kültür ve Sanat Toplu-
luğunun çalışmaları yer alıyor-
du. Bu haberleri takip ediyor ve 
Çumra kültür sahasında Konya 
ile yarışıyor mu diye soruyor-
dum kendime. Nasip oldu bugün 
Gökce ailesinin misafiri olarak 
Çumra’ya geldim. Çalışmaları 
yerinde gördüm. Çumra için çok 
güzel çalışmalar bunlar. Sizleri 
tebrik ediyorum. Kültürünüze 
sahip çıkmaya devam edin. 

Küçükken Çumra denilince 
aklıma kavun gelirdi. Yaz tatil-
lerinde Karkın’a gelir orada ka-
lırdım bir süre. Akrabalarımız 
düvenle harman kaldırırken ben 
bir kenarda kitap okurdum. Ce-
bimde taşıdığım çakı ile kavun 
keser yerdim. Şimdi Çumra de-
nince aklıma Çumra Kültür ve 
Sanat Topluluğu ve yaptığı et-
kinlikler geliyor.” dedi.

Geceye Prof. Dr. Mevlüt Mü-
layim, Prof. Dr. Orhan Yavuz ve 
çok sayıda Çumralı katıldı.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Çumra Kültür ve Sanat Topluluğu yılın son etkinliğini gerçekleştirdi. Topluluk Başkanı Sadık Gökce, tek 
dertlerinin ve hedeflerinin Çumra kültürüne bir şeyler katabilmek ve hizmet etmek olduğunu söyledi

‘Tek amacımız Çumra 
kültürüne katkı vermek’

Saim Sakaoğlu Sadık Gökce

Anuş Gökce Merve Cura

Konya'nın önde gelen dernekle-
rinden Çumra Sanayici ve İşadam-
ları Derneği (ÇUMSİAD), "Birlikte 
Değişim ve Dönüşüm" temasıyla 
düzenleyeceği etkinlikle dikkat çe-
kiyor. Kişisel Gelişim Uzmanı Ah-
met Şerif İzgören'in katılımıyla ger-
çekleşecek seminer, 6 Aralık 2023 
Çarşamba günü saat 19:30'da 
Çumra Belediye Konferans ve Dü-
ğün Salonu'nda düzenlenecek.

Etkinlik tüm Çumra halkına 
açık olacak ve katılımcılara İzgö-
ren'in kişisel gelişim alanındaki 
deneyimlerini aktarma fırsatı su-
nacak. ÇUMSİAD Genel Başkanı 
Niyazi Şahin, etkinliğin bölgedeki 
dönüşüm ve gelişime katkı sağla-
yacağını belirtirken, seminerin bir-

lik ve beraberlik ruhunu pekiştir-
mek için önemli bir adım olduğunu 
söyledi. 

İZGÖREN KİMDİR? 
Ahmet Şerif İzgören, gençlere 

yönelik başlattığı Türkiye Uğur Bö-
cekleri Programı çerçevesinde ülke 
genelinde ücretsiz eğitimler vere-
rek 400.000'den fazla vatandaşa 
ulaşmış ve 130'dan fazla İyilik Fikri 
Projesi'ne imza atmıştır. İzgören'in 
çeşitli alanlardaki faaliyetleri ve ya-
yımladığı 31 kitapla bilinen marka-
ları bulunmaktadır.

Bu etkinlik, bölgedeki kişisel 
gelişim ve birlik ruhunu pekiştir-
mek isteyen herkes için önemli bir 
fırsat sunmaktadır. 
n HABER MERKEZİ

Akşehir Kaymakamlığı, Akşehir 
Milli Eğitim Müdürlüğü ve Akşehir 
Belediyesi tarafından Akşehir Kültür 
Merkezinde 3 Aralık Dünya Engelli-
ler Günü münasebeti ile düzenlenen 
programın sonunda Gönül Gözü 
Derneği Genel Başkanı Devriş Ah-
met Şahin “Gönül Gözüyle Engelsiz 
Portreler” adlı kitabını imzaladı.

Akşehir Belediyesi’nin katkıla-
rı ile programa katılan öğrencilere 
kitaplarını imzalayan Yazar Şahin, 
"Türkiye'de yüksek oranda, engelli 
nüfusu var. Bu sorunlarının gideril-
mesinde tek başına yasal düzenle-
meler yetersiz kalıyor. Toplumumuza 
da engelli bireylerin yaşama entegre 
olması için büyük görevler düşüyor. 
Onun için bu bilincinde okul çağla-
rında oluşması gerekiyor.

Geçirmiş olduğu trafik kazası 

neticesinde 27 yıl yatağa bağımlı bir 
baba ve doğuştan engelli bir karde-
şim var. Bu işin mutfağındayım. Bu 
nedenle engelli bireylerin gerek nor-
mal hayatta yaşamış olduğu sıkıntıla-
rı gerekse bürokratik alandaki sorun-
larını kimse benden iyi anlayamaz. 
Çünkü doğuştan engelli bir bireyin 
hayatı kabullenişini yada sonradan 
çeşitli nedenlerle engelli olan bir bi-
reyin yaşamış olduğu travmayı yada 
hayat mücadelesini anlayabilmek 
için empati yapmak bile yetersiz kalır 
bazı şeyler yaşayarak hissedilir an-
cak” dedi.

Kitapta Konya'da yaşayan Hasan 
Ukdem, İsmail Değirmenci, Büşra 
Ateş, Hande Dağ, Emine Seçgin ve 
Gazi Hasan Kocamaz 'dan oluşan en-
gelli bireylerin başarı hikayeleri anla-
tılıyor. n HABER MERKEZİ

İzgören Çumra’da Kişisel 
Gelişim Semineri verecek

Akşehir Belediyesi’nden 
öğrencilere anlamlı hediye

5 Aralık Kadınlara Seçme ve 
Seçilme Hakkının tanınmasının 
89. Yıldönümü nedeniyle basın 
açıklaması yapan Cumhuriyet 
Halk Partisi (CHP) Konya İl Kadın 
Kolları Başkanı Damla Yılmaz, 
birçok gelişmiş ülkeden önce eşit 
yurttaşlığı elde etmenin haklı gu-
rurunu Türk kadınlarının yaşadı-
ğını söyledi. Yılmaz açıklamasında 
ülkemizde kadınların birçok ge-
lişmiş önceden seçme ve seçilme 
hakkını elde etmenin onurunu 
yaşadığını belirterek, “Ülkemizin 
kurucusu ve kurtarıcısı Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün önderli-
ğinde, 23 Nisan 1920’de TBMM 
açıldı. O dönemde parlamentoda 
sadece erkek milletvekilleri var-
dı. Oysa Türkiye Cumhuriyeti’nin 
bağımsızlığı için verilen milli mü-
cadelede kadınlar ve erkekler yan 
yana, omuz omuzaydı. Takvimler 
5 Aralık 1934’ü gösterdiğinde ise 
biz kadınlar Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’ne seçme ve seçilme hak-
kını kazandık” dedi. 

Yılmaz gurur tablosunun üze-
rinden 89 yıl geçmesine rağmen 
hala kadınların siyasette eşitsizlikle 
karşı karşıya kaldığına dikkat çeke-
rek şunları kaydetti, “Parlamento-
lar Arası Birlik’in 2023 verilerine 
göre dünyada parlamentoda kadın 
temsilinde 186 ülke arasında en alt 
sıralara geriledik. Pakistan, Suudi 
Arabistan ve Somali eşit temsil-

de bizim önümüzdeler. Ekonomik 
Kalkınma ve İşbirliği Örgütü’nün 
(OECD) Haziran 2023 raporuna 
göre; Türkiye’de kadınların siya-
sete katılımı OECD ortalamasının 
da gerisinde kaldı. Raporda, Fin-
landiya’da kabinede kadın temsil 
oranı yüzde 64.3 iken Türkiye’de 
bu oran yüzde 5.9 ‘dur. Yine aynı 
rapora göre, Bakanlar Kurulu’nda 
kadın temsili konusunda 42 ülke 
arasında 38. sırada yer alıyoruz. 
Parlamentoda kadın temsilinde 
Güney Kore’den sonra, Bakanlar 
Kurulu’nda ise Çek Cumhuriye-
ti’nden sonra geliyoruz. Kadın 
kimliğinin, ulusal meclislerde ve 
yerel yönetimlerde temsili için kri-
tik eşik yüzde 33’dür. Yüzde 33’ün 
altındaki bir oran, kadınların temsil 
edilmediği anlamına gelmektedir.”

Türk toplumunun kadının si-
yasette daha fazla temsil edilme-
sini istediğini dile getiren Yılmaz, 
“CHP olarak ana hedefimiz tam 
eşitliktir. Bu konuda dev bir adım 
atmış ve kadınların siyasette eşit 
temsilini sağlayabilmek amacıyla 
Siyasi Partiler Yasası’nda değişik-
lik öngören teklifimizi TBMM’sine 
sunmuştuk. Listelerin bir kadın bir 
erkek şeklinde "fermuar yöntemi” 
ile yapılmasını şart koşmuştuk. 
Teklifimiz, AK Parti ve MHP oyla-
rı ile reddedilmişti. Bu konudaki 
kararlılığımız devam ediyor” diye 
konuştu.  n HABER MERKEZİ

Yeniden Refah Partisi (YRP) 
Genel Başkan Dr. Fatih Er-
bakan, YRP Konya İl Başkanı 
Temel Peker’e partinin Genel 
Merkezi’nde düzenlenen tö-
rende yapmış oldukları başa-
rılı çalışmalardan ötürü plaket 
vererek teşekkür etti. Düzen-
lenen törende konuşan Ge-
nel Başkan Dr. Fatih Erbakan, 
Konya İl Başkanı Temel Peker 
ve ekibini tebrik ederek, şun-
ları söyledi; "Konya, Yeniden 
Refah Partisi'nin ve Milli Gö-
rüş'ün kalesidir. 3 aylık süreçte 
Konya'da yüzde 191 oranında 

başarı elde etmek, çok büyük 
bir başarıdır. Bu başarıda, Te-
mel Peker ve ekibinin emek-
leri büyüktür. Allah onlardan 
razı olsun. Kendilerini tebrik 
ediyorum.” Konya İl Başkanı 
Temel Peker de, Dr. Fatih Erba-
kan'a teşekkür ederek, "Başka-
nımızın bizlere verdiği güç ve 
güvenle, Konya'da büyük bir 
başarı elde ettik. Bu başarıda, 
tüm teşkilatımızın emekleri 
büyüktür. Konya'da daha da 
büyük başarılara imza atacağı-
mıza inanıyorum” dedi.   
n HABER MERKEZİ

‘Meclis’te kadınlar tam 
anlamıyla temsil edilmiyor’

Fatih Erbakan'dan Temel 
Peker'e teşekkür plaketi

Damla Yılmaz



Karapınar’da yolun kar-
şısına geçmek isteyen yaya, 
otomobilin çarpması sonucu 
hayatını kaybetti. Kaza, saat 
06.00 sıralarında Karapınar-E-
reğli yolu 1. kilometresinde 
meydana geldi. Edinilen bil-
giye göre, R.S. idaresindeki 
35 HAY 715 plakalı otomobil, 
yolun karşısına geçmeye çalı-
şan 40 yaşındaki Mustafa Tuz-
cuoğlu’na çarptı. İhbar üzeri-
ne kaza yerine polis ve sağlık 
ekipleri sevk edildi. Sağlık 
görevlilerinin yaptığı kont-
rolde Tuzcuoğlu'nun hayatı-
nı kaybettiği belirlendi. Olay 
yerinde yapılan incelemelerin 
ardından Tuzcuoğlu'nun ce-
nazesi otopsi yapılmak üzere 

hastaneye kaldırıldı. Kaza son-
rası otomobil sürücüsü ifadesi 
alınmak üzere polis merkezine 
gönderildi. Kazayla ilgili so-
ruşturma başlatıldı. n İHA

Beyşehir İlçe Emniyet Mü-
dürlüğünde görevli 34 yaşın-
daki polis memuru, geçirdiği 
kalp krizi sonucu hayatını kay-
betti. Edinilen bilgiye göre, 
Müftü Mahallesi'ndeki evinde 
istirahat ederken mesaiye gel-
meyen polis memuru Bilge-
han Erdoğan'a (34) ulaşılama-
ması üzerine adresine polis ve 
sağlık ekipleri yönlendirildi. 
Ailesinin memlekette olması 
nedeniyle evinde yalnız ol-
duğu öğrenilen ve hareketsiz 
halde bulunan Erdoğan'ın sağ-
lık görevlileri tarafından ya-
pılan muayenesinde kalbinin 
durduğu belirlendi. Erdoğan, 
yapılan müdahalelere rağmen 
kurtarılamadı. Geçirdiği kalp 
krizi sonucu hayatını kaybetti-
ği tespit edilen evli ve iki ço-
cuk babası Erdoğan'ın cansız 
bedeni, otopsi yapılmak üzere 
morga kaldırıldı. Bilgehan Er-
doğan Beyşehir İlçe Emniyet 

Müdürlüğünde yapılan tören 
sonrasında memleketi Ispar-
ta'nın Şarkikaraağaç ilçesi 
Fele köyünde öğlen namazı-
nı müteakip kılınacak cenaze 
namazıyla son yolculuğuna 
uğurlandı. n İHA

Konya Büyükşehir Belediyesi 
ile Karatay, Meram ve Selçuklu 
belediyeleri tarafından 3 Ara-
lık Dünya Engelliler Günü do-
layısıyla program düzenlendi. 
Selçuklu Kongre Merkezi’ndeki 
düzenlenen programda Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi Özel 
Gençler Mehter Takımı girişte 
davetlileri alkış alan performan-
sıyla karşıladı. Adnan Akgül Özel 
Eğitim Meslek Lisesi öğrencile-
rinin işaret dili çevirisi eşliğinde 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla 
başlayan program, otizimli Genç 
KOMEK öğrencisi Taha Apak’ın 
Kur’an-ı Kerim tilâveti ile de-
vam etti. Programda konuşan 
Meram Belediyesi Başkan Vekili 
Ahmet Melih Güçlü, 3 Aralık’ın 
özel bireyler için anlamlı ve far-
kındalık oluşturulması açısında 
çok önemli bir gün olduğunu 
vurgulayarak tüm engelli birey-
lerin 3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü’nü kutladı. 

“ENGELLİLERİMİZİN 
ENGELLERİNİ AŞMAK İÇİN ÇABA 

GÖSTERİYORUZ”
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, imkan verildiğin-
den engelli vatandaşların çok 
önemli işler başarabileceklerini 

vurgulayarak şunları söyledi: 
“Engelli kardeşlerimizle çalış-
maktan onlar iş imkanı sağla-
maktan mutluluk duyuyoruz. 
Konya’mızın en önemli özelliği 
ve güzelliği birlik ve beraberli-
ğimizdir. Belediyelerimiz, kamu 
kurum ve kuruluşlarımız, sivil 
toplum örgütlerimiz de birlikte 
hareket ederek engellilerimizin 
engellerini aşmak için çaba gös-
teriyoruz.”
BAŞKAN ALTAY’A TEŞEKKÜR ETTİ

Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı, “Konya’da 
eğitimden spora, sanattan sos-
yal hayata varıncaya kadar en-
gelli bireylerimiz, çok güzel iş-
lere imza atıyor. Bütün engelli 
kardeşlerimizi başarılarından 
ve üstün gayretlerinden dolayı 
tebrik ediyorum. Bizler de be-
lediyeler, yerel yönetimler ola-
rak her zaman engellerin kal-
dırılması noktasında üzerimize 
düşen görevi yerine getirmeye 
çalışıyoruz. Bu vesileyle bizleri 
burada bir araya getiren Büyük-

şehir Belediye Başkanımıza te-
şekkür ediyorum” dedi.

“DEZAVANTAJLI 
HEMŞEHRİLERİMİZİN YANINDA 

OLMAYA DEVAM EDECEĞİZ”
Konya Büyükşehir Belediye 

Başkan Vekili Mustafa Uzbaş ise 
Konya’nın asırlar boyu hoşgörüyle 
ve kardeşlikle yoğrulmuş bir şehir 
olduğunun altını çizerek, “Büyük-
şehir Belediyesi olarak bizlere mi-
ras kalan bu güzellikleri en iyi şe-
kilde yaşatmaya devam ediyoruz. 
Her bir kardeşimizi aynı standartta 
hizmet etmek ve dezavantajlı va-
tandaşlarımızı sosyal hayatın her 
alanına dahil etmek için var gücü-
müzle çalışmaya devam ediyoruz. 
Bu doğrultuda Engelli Destek Mer-
kezi ve diğer birimlerimizle farklı 
çalışmaları hayata geçirdik. Onlar-
ca farklı projeyle Konya Büyükşehir 
Belediyesi olarak Selçuklu, Karatay 
ve Meram belediyelerimizle birlik-
te dezavantajlı hemşehrilerimizin 
yanında olmaya devam edeceğiz” 
ifadelerini kullandı.

Konya'daki engelli dernekleri-
nin temsilcilerini, üyelerini ve aile-
lerini bir araya getiren programda 
engelli gençleri konu alan kısa film 
gösterimi de büyük beğeni topladı. 
n HABER MERKEZİ 

Polis memuru genç 
yaşında kalbine yenildi

Otomobilin çaptığı 
yaya hayatını kaybetti 
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İtfaiye 3 kişiyi yangından kurtardı Kaza yaptı, otomobilini bırakıp kaçtı
Akşehir’de 3 katlı bir bina-

nın ikinci katında çıkan yangında 
dumandan etkilenen 3 kişi itfai-
ye ekiplerince kurtarıldı. Yangın, 
akşam saatlerinde Akşehir ilçesi 
Meydan Mahallesi İstasyon Cad-
desi üzerinde bulunan 3 katlı bir 
binanın ikinci katında çıktı. Edini-
len bilgiye göre, alevleri gören va-
tandaşlar durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezine bildirdi. İhbar üzerine 
adrese itfaiye ve polis ekipleri sevk 
edildi. Konya Büyükşehir Belediye-
si İtfaiye Daire Başkanlığı Akşehir 
İtfaiye Merkezi ekipleri yangına 
müdahale etti. H.Ş. isimli kişinin 
kiracı olarak bulunduğu dairedeki 
dumandan etkilenen 3 kişi, itfai-
ye ekiplerince kurtarılarak ambu-
lansla hastaneye kaldırıldı. İtfaiye 
ekipleri yangını kontrol altına alıp, 
soğutma çalışması yaptı. Yangının 
dairenin mutfak bölümünde çık-
tığı öğrenilirken, dairede büyük 
çaplı zarar meydana geldi. Yangın-
la ilgili soruşturma başlatıldı.
n İHA

Konya'da alkollü olduğu id-
dia edilen otomobil sürücüsü, 
park halindeki otomobile çarpa-
rak durdu. Kaza, gece saatlerin-
de merkez Karatay ilçesi Akçeş-
me Mahallesi Piri Esad Caddesi 
üzerinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, adliye istika-
metinden merkez istikametine 
seyir halinde olan henüz sürü-
cüsü belirlenemeyen 42 AC 822 
plakalı otomobil, sürücüsünün 
direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu park halindeki 
42 APH 352 plakalı otomobile 
çarptıktan sonra durdu. Kaza 
anında devriye gezen ekipleri 
fark eden alkollü olduğu iddia 
edilen sürücü, aracı bırakıp kaç-
tı. Kaçan sürücünün yakalanma-
sı için çalışma başlatıldı. Kazayı 
gören Emre Talay, "Otomobil 
hızla geldi zikzak yaptı daha 
sonra otomobile çarptı. Sürücü 
olay yerinden kaçtı. Polisler pe-
şinden koştu ama kaçtı" dedi.
n İHA

Konya Büyükşehir Belediyesi ile Karatay, Meram ve Selçuklu belediyelerinin birlikte düzenlediği 3 
Aralık Dünya Engelliler Günü programıyla Konya'daki engelli derneklerinin temsilci ve üyeleri buluştu 

Özel buluşma 

Konya Emniyet Müdürlüğü, 
62 ekip ve 320 personelle huzur 
uygulamaları kapsamında ken-
tin çeşitli yerlerinde bulunan 
eğlence mekanlarını denetledi.

Yapılan denetimlerde ruh-
satsız bir şekilde faaliyet gös-
terdiği tespit edilen 9 iş yeri 

mühürlendi. Ekipler, 4 iş yeri 
sorumlusuna mühür bozma su-
çundan adli işlem başlattı.

Denetimlerde 11 iş yerine 
tütün mamulü tüketilmesine 
izin vermekten işlem uygulandı. 
81 kişiye kimlik bulundurma-
maktan cezai işlem uygulandı, 

aranması olan 5 kişi yakalan-
dı. Ele geçirilen 3 ruhsatsız ta-
banca, 2 ruhsatsız av tüfeği, 1 
ruhsatsız kuru sıkı tabanca, 165 
tabanca fişeği, 77 av tüfeği fi-
şeği ve 5 kuru sıkı tabanca fişe-
ğine el konuldu. TAPDK Belgesi 
olmadan alkol sunumu yapan 

1 iş yerindeki 728 şişe alkollü 
içkiye el konuldu. Bir iş yerin-
de bulunan 2 kişiye de kumar 
oynamaktan 8 bin 100 lira ida-
ri para cezası uygulandı, 1 kişi 
hakkında kumar oynatmaktan 
adli işlem başlatıldı.  
n AA

Eğlence mekanlarında ‘Huzur’ uygulaması

Mustafa Uzbaş Ahmet Pekyatırmacı Hasan Kılca Ahmet Melih Güçlü



Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Çevre Koruma Harcama 
İstatistikleri, 2022 verilerini açıkla-
dı. Buna göre; Çevre koruma har-
camaları 140,3 milyar TL olarak 
gerçekleşti. TÜİK’ten yapılan açık-
lamada, çevre koruma harcamaları 
2022 yılında bir önceki yıla göre 
yüzde 111,4 artarak toplam 140,3 
milyar TL olarak gerçekleşti. Çev-
re koruma harcamalarının yüzde 
70,3'ü mali ve mali olmayan şir-
ketler, yüzde 26,1'i genel devlet ve 
hanehalkına hizmet eden kar amacı 
olmayan kuruluşlar ve yüzde 3,6'sı 
ise hanehalkları tarafından yapıldı.
ÇEVRE KORUMA HARCAMALARININ 

YÜZDE 60,9'U ATIK YÖNETİMİ 
HİZMETLERİNDEN OLUŞTU

Çevre koruma harcamalarının 
yüzde 60,9'u atık yönetimi hizmet-
lerinden, yüzde 25,3'ü atıksu yöne-
timi hizmetlerinden, yüzde 4,2'si dış 
ortam havasını ve iklimi koruma-
dan, yüzde 4'ü biyolojik çeşitliliğin 
ve peyzajın korunmasından, yüzde 
2,4'ü toprak, yeraltı ve yüzey sula-
rının korunması ve kalitesinin iyi-

leştirilmesinden ve yüzde 3,3'ü ise 
diğer çevre koruma konularından 
oluştu. Bir önceki yıla göre yüzde 
140,9 artarak toplam 32,7 milyar 
TL olarak gerçekleşen çevre koru-
ma yatırım harcamalarının yüzde 
84,7'si mali ve mali olmayan şirket-
ler, yüzde 15,3'ü ise genel devlet ve 
hanehalkına hizmet eden kar amacı 
olmayan kuruluşlar tarafından ya-
pıldı. Çevre koruma harcamalarının 
gayrisafi yurtiçi hasıla içindeki oranı 
2021 yılında yüzde 0,91 iken 2022 
yılında yüzde 0,93 olarak gerçekleş-
ti.  n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ 

Meram Belediyesi Fen İşle-
ri ile Çevre Koruma ve Kontrol 
Müdürlüğü’nün hizmet araçları 
yerleştirilen kameralarla artık 
7/24 canlı izleniyor. Çalıştığı 
sürece kayıt yapan sistem hiz-
metin hız ve verimliliğinden 
güvenliğe, kışın kar küreme 
çalışmalarının takibinden gün-
lük güzergahların denetimine 
kadar pek çok yönden büyük 
fayda sağlıyor. 

BAŞKAN KAVUŞ; “İLÇEMİZE 
HİZMETTE KALİTEYİ 

ARTIRACAK NE VARSA BİZ 
ORADAYIZ” 

Belediyenin sahada sürek-
li hizmet veren Fen İşleri ve 
Çevre Koruma ve Kontrol Mü-
dürlüğü araçlarına yerleştiri-
len kameralı takip sisteminin 
hizmette kaliteyi maksimum 
düzeyde artıracağını belirten 
Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, sistemin uygulan-
maya başlamasıyla ilgili yaptı-

ğı açıklamada şu görüşlere yer 
verdi; “Bu iki müdürlüğümüze 
ait tüm hizmet araçlarımız araç 
takip sistemi üzerinden kesinti-
siz takip ediliyordu. Bu sisteme 
şimdi de kameralar eklenerek 
bu takip canlı hale getirildi. Ta-
kip sistemimiz sayesinde araç-
ların konum, hız, rota bilgilerini 
sıkı bir şekilde takip edebiliyor, 
denetimini sağlayabiliyor, fi-
lomuzu yönetebiliyor ve yön-
lendirebiliyoruz. Bunun yanı 

sıra bu sisteme ilave ettiğimiz 
kameralar hizmette kalite ve 
verimliliğe artı yararlar sağla-
dı. Araçların çok daha verimli 
kullanımının önünü açan ka-
meralar sayesinde ekiplerimizi 
artık daha hızlı yönlendirilebi-
liyor ve daha sıkı kontrol altın-
da tutulabiliyoruz. Anlık canlı 
takibin yanı sıra geçmişe dönük 
kamera kayıtlarına ulaşabiliyor 
ve sorunlarla ilgili anlık değer-
lendirmeler de yapabiliyoruz. 

Performans değerlendirme-
si yapabilmemizi de sağlayan 
kameralar, personel güvenli-
ği noktasında da büyük yarar 
sağlıyor. Sistemin uygulamaya 
geçmesiyle Fen İşleri Müdürlü-
ğü ekiplerinin kış aylarında kar 
küreme çalışmalarını yakından 
takip edebiliyor ve hızlı müda-
haleler gerçekleştirebiliyoruz. 
Aynı şekilde Çevre Koruma ve 
Kontrol Müdürlüğü ekiplerimi-
zin günlük güzergah çalışmala-
rını yakından denetleyebiliyor 
ve bir aksaklık yaşanmamasını 
sağlayabiliyoruz. Personelin 
bilgilendirilmesinden teknolo-
jinin kullanımına kadar hem-
şehrilerimize hizmette kaliteyi 
ve verimliliği artıracak tüm 
etkenleri kullanmaya gayret 
ettik. Araçlarımıza eklenen bu 
kameralar da bu anlayışımızın 
bir ürünü oldu. İlçemize hayırlı 
olsun.”    
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi, 2023’te 
ilçenin dört bir tarafında sıcak as-
falt, sathi kaplama, yeni yol açma, 
yol bakım ve onarımı, parke yol, 
bordür ve daha birçok çalışma yü-
rüttü. Yıl boyunca Fen İşleri Mü-
dürlüğü’ne bağlı tüm ekiplerini 
sahaya süren Karatay Belediyesi, 
geçtiğimiz yıllarda olduğu gibi 
2023’ü de yoğun geçirdi. 
27 KİLOMETRENİN ÜZERİNDEKİ 162 
SOKAK, SICAK ASFALTLA BULUŞTU

Fen İşleri ekipleri; ortaya ko-
nan planlı, programlı ve gayretli 
çalışmalar sonucunda ilçe mer-
kezinde, 2023’te 27 kilometrenin 
üzerinde toplamda 162 sokağı sı-
cak asfalta buluşturdu. Karatay’ın 
yollarını çok daha güvenli ve kon-
forlu bir hale getiren ekipler ayrı-
ca, sanayi bölgeleri içerisinde bu-
lunan 29 sokakta da toplamda 7 
kilometrelik sıcak asfalt çalışması 
gerçekleştirdi. 

İlçe merkezindeki tüm bu 
çalışmalarda toplamda 105 bin 
tonun üzerinde sıcak asfalt se-
rimi yaparak vatandaşın yaşam 
şartlarının daha da yükselmesi-
ne ve yolların çok daha güveni-
lir, konforlu hale gelmesine katkı 
sağlamış oldu. Karatay Belediyesi 
2024’te ise merkezde en az 180 
sokakta 130 bin tonun üzerinde 
sıcak asfalt serimi gerçekleştirme-
yi hedefliyor. 

MERKEZE UZAK MAHALLELERDE 
DE AYNI GAYRET VARDI 

Karatay Belediyesi Fen İşleri 
ekipleri, 2023’te ilçe merkezinin 
yanı sıra merkeze uzak mahalleler 
ve söz konusu mahallelerin bağ-
lantı yollarında da aynı hassasiyet 
ve gayretle çalışmalar yürüttü. 
2023’te birçok mahallede sathi 
kaplama çalışması yapan ekipler, 
toplamda 51 kilometrelik yolu ta-
mamlamış oldu. 

KARATAY’IN 260 KİLOMETRELİK 
YOLUNDA ÇALIŞMA YAPILDI 
Tüm bu çalışmalar sonucunda 

Karatay’ın tamamındaki yol yapım, 
sıcak asfalt ile sathi kaplama, yol 
yenileme, kumlama, bakım, kilit 
parke çalışmaları sonucunda Ka-
ratay’ın 260 kilometreye yakın yol 
çalışması yapılmış oldu. Öte yan-
dan Karatay Belediyesi, 2024’te de 
ilçe merkezinde 50’nin üzerinde 
sokakta 16 kilometre uzunlukta, 
merkeze uzak mahallelerinde ise 
30 kilometrenin üzerinde sathi 
kaplama çalışması hedefi koydu.

5 YILDA 3 MİLYON METREKARE 
ALANDA KİLİT PARKE
 ÇALIŞMASI YAPILDI

Karatay Belediyesi Fen İşleri 

ekipleri; 2019’dan bu yana mer-
kezinde ve merkeze uzak tüm 
mahallelerde toplamda 3 milyon 
metrekarenin üzerinde alanda 
parke çalışması gerçekleştirerek, 
vatandaşların yaşam kalitesine 
önemli katkılar sağladı.

İlçede yeni yol açılması, mev-
cut yolların yenilenmesi, bakım 
ile onarımlarının yapılmasının 
yanı sıra Karatay; tretuvar, çevre 
düzenlemesi, parke, parke yol ve 
bordür çalışmaları açısından da 
2023’ü ise oldukça yoğun geçir-
di.

Bu yılın Temmuz ayı sonunda 
Karatay Belediyesi tarafından 12 
bin 331 metrekarelik alanda hiz-
mete açılan tesis; 1551 metreka-

re kapalı depolama alanıyla kilit 
parke ve bordür taşı, bims briket, 
beton briket ile kısmi hazır beto-
nunu da üretebiliyor. Söz konusu 
tesis sayesinde Karatay Beledi-
yesi hem on binlerce metrekare 
kilit parke taşı üretti hem de mil-
yonlarca lira tasarruf sağladı. 

Bu kapsamda Karatay Bele-
diyesi Fen İşleri ekipleri; 2023’te 
765 bin metrekare parke, 270 
bin mtül de bordür çalışmasına 
imza attı. Ekiplerin 2024 yılı için 
ortaya koyduğu parke hedefi 200 
bin metrekare, 100 bin mtül de 
bordür çalışması.  
HEMŞEHRİLERİMİZİN RAHATI VE 
MUTLULUĞU İÇİN ÇALIŞIYORUZ 

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, 2023 yılı içerisinde Fen 
İşleri Müdürlüğü ekiplerinin ilçe 
genelinde yürüttüğü çalışmaları 
değerlendirdi.

Vatandaşların çok daha kon-
forlu ve güvenli ulaşım yap-
maları amacıyla tüm ekiplerin 
ilçenin tamamında yıl boyunca 
yoğun bir çalışma yürüttüğünün 
altını çizen Başkan Hasan Kılca; 
“Belediye olarak belirlediğimiz 
planlama ve program çerçeve-
sinde göreve geldiğimiz günden 
bu yana gece gündüz demeden 
çalışıyoruz. Dolayısıyla ilçemizde 
altyapısı tamamlanmış noktalar-
da yeni yol yapımından mevcut 
yollarımızın yenilenmesi, bakı-
mı ve onarımına; asfaltlamadan 
park yol yapımına; kilitli parke, 
tretuvar ve bordür çalışmalarına 
kadar ne gerekiyorsa yaptık, yap-
maya da devam edeceğiz. Bugü-
ne kadar olduğu gibi 2024’te de 
ilçemizin yaşam standartlarının 
yükselmesine katkı sunma hede-
fiyle çalışmaya devam edeceğiz” 
dedi.
n HABER MERKEZİ

Karatay’ı konforlu ve güvenli yollarla buluşturan, bu sayede vatandaşın yaşam standartlarını yüksel-
ten Karatay Belediyesi, 2023 yılı boyunca 260 kilometreye yakın yol çalışması gerçekleştirmiş oldu

Karatay yol yaptı,
uzaklar yakın oldu
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Araç takip sistemiyle hizmette verim arttı  

Musk'ın Gazzeliler 
için ölüm ya da eğitim 
önerisinin temellerine 
biraz daha yaklaşalım:

Prusya modeli. 
18. Yüzyıl sonla-

rının Avrupa'sında sa-
nayileşmenin kazandığı 
ivme, köklü değişiklikler 
gerektiriyordu. Modern 
devletler ve sanayinin 
ihtiyaç duyduğu vatan-
daş modeli için yeni eği-
tim modeli nasıl olmalıydı ki haklarını 
arayan işçi sınıfı kolay yönetilebilsin ve 
itaat etsin. Eğitim ama nasıl? Prusya 
kralı ve Avusturya imparatoriçesi 
zorunlu eğitimi getirdiler. Bu aynı za-
manda Büyük Almanya'yı doğuracak, 
olaylar silsilesi demekti. Amerikalı 
demiryolu patronları eğitimli vatan-
daşların artmasıyla işçi bulamayacak-
larından endişe edip zorunlu eğitime 
sıcak bakmayınca, Amerika hükümet 
temsilcisi Harris, Prusya örneğindeki 
itaatkar insan üreten eğitiminin ba-
şarısına O'nu ikna etti. Amerika'nın 
baronları bunu çok sevdi. 18 yy son-
larında ise eğitim Rockefeller ve bir 
grubun dünyayı kontrol altına alma 
planının bir aracı oldu. Adım adım 
bütün dünyada zorunlu hale geldi bu 
model.  Prusya eğitim modelinde; 
çocukların fabrikada zamanlamaya 
uyum sağlaması için zil sesiyle dersler 
bölünüyordu. Çünkü fabrikada zaman 
çok önemliydi. İşçiler aynı giyinir, aynı 
düşünür, numaraları olurdu. Müfredat 
da standart olmalıydı. O halde eğitimin 
olmazsa olmaz şartı standardizasyon-
du. Bunlar hiç yabancı gelmiyor değil 
mi? Önceki usta çırak ilişkisine dayalı 
eğitim, itaat için yeterli değildi. Öğret-
men- öğrenci ilişkisinde boyun eğme 
vardı. Fabrikada çok lazımdı bu... Bu 
model sayesinde bütün dünyada 
farklılıkların ortadan kalkmasında çok 
yol katedildi. İşe yaramadığı, aksadığı 
durumlarda Musk'ın bahsettiği diğer 
şık; ölüm imdada yetişir her zaman. 

 Gelelim Gazze'ye; 'Kötü komşu 
mal sahibi eder' misali, tecrit, abluka 
ve mütemadiyen bombalanma altın-

da kendi kendine yeten 
yönetim sistemini de 
kurmuştu. Bu sistem, 
eğitim sistemi de içinde 
olmak üzere dininden, 
kültüründe hele kutsal 
topraklarda yaşıyor 
olma sorumluluğundan 
bağımsız değildi. İsrail 
eğitim sisteminin Yahudi 
şeriatı ve vatan! bilincin-
den azade olmadığı gibi.

 Gazze 'de 5 üni-
versite Batı Şeria' da 12 üniversite 
vardı.  Hatta Gazze 2015 den bu yana, 
uzaktan eğitimle 82 ülkeden yirmi bin 
öğrenciye hafızlık, İslami ilimler ve 
tefsir konularında eğitim veren 'Kuran 
ve Sünnet vakfı' ile dışarıya açılmıştı. 
Bu egemen güçlere göre radikal İslam 
ihracı demekti. Ürkütücüydü. Gazze 
ölebildiği kadar ölmeli, kalanların üze-
rine de laiklik soslu, Prusya modelinin 
en ilkel versiyonu, küresel argümanlar 
eşliğinde boca edilmeliydi. 

Hatta halkı Müslüman devletlerin 
yöneticilerini de mi korkutuyordu bu 
Hamas ne! 

[Kendilerine ümit bağlayanlar 
etraflarından dağılır giderse, iktidar-
ları, kendilerine ümit bağlayanlar 
için de tek! çareleri yok olur giderdi. 
Sessizliklerinin, hareletsizliklerinin 
asıl sebebi de buydu galiba. En iyi 
ihtimalle hareketsizliklerine kılıflar 
uyduruyor, sözde mazeretlerini ilet-
mek için, tarihi! filmler adı altında, 
kabirlerdekileri (Selahaddin Eyyubi 
gibi) de kullanmaktan çekinmeyip, 
reel politiğe uygun konuşturmakta 
beis görmüyorlar.  İnsanlık Gazze ve 
Hamas temsiliyetiyle İslam’a göğsü-
nü açmışken, onlar çok kınıyor sonra 
çığlıklara kulak tıkayıp, insanlığı, bu 
kadar da yetmez; 'TAM kontrol' e 
götürecek iklim Anlaşmalarına imza 
atmaya, ticari Anlaşmalarına, sözde 
işbirliklerine, seçim hesaplarına ken-
di gündemlerine dönüyorlardı.]

Gazzeyi (Hamas'ı) öldürmeyi ya 
da eğitmeyi planlayadursunlar, O, 
ölürken bile bütün insanlığı uyandıra-
cak bir eğitim yapıyordu.

EĞİTİM 2- GAZZE

haber@konyayenigun.com
AYŞE KÜÇÜKŞAKALAK AS

Çevre korumaya 140,3 
milyar TL harcandı

Hasan Kılca



Akören'den feyz alarak İzmir Ku-
şadası yolu üzerine kurduğu müze ve 
devamında muhtelif yerlerde yaptığı 
eserlerle birçok ödül yanında özellik-
le Kültür ve Turizm Bakanlığınca En 
İyi Otantik Eser ödülünü alan Ayhan 
Çetin’in başarısını anlatan Araştır-
macı-Yazar Muzaffer Tulukcu, yapılan 
çalışmalarla Akören’in kültür ve ya-
şamının güzel bir şekilde tanıtıldığını 
anlatıyor. 

MAKET KÖY BAŞARISI
Ekmeğini yediği, suyunu içtiği, 

harmanında koştuğu, toprak damında 
uçurtma uçurduğu, sarnıcına saklan-
dığı, kuzusunu güttüğü, bişisini top-
ladığı, cergesini kurduğu, bostanını 
beklediği, hamurlu ekmeğini yediği, 
ezanına uyandığı, ekinini işlediği doğ-
duğu Akören'den feyz alarak İzmir Ku-
şadası yolu üzerine kurduğu müze ve 
devamında muhtelif yerlerde yaptığı 
eserlerle birçok ödül yanında özellikle 
Kültür ve Turizm Bakanlığınca En İyi 
Otantik Eser ödülünü alan Ayhan Çe-
tin 1940 yılında Akören'de doğdu. 20 
yılı aşkın Akören Gazi Mustafa Kemal 
İlkokulu'nda başöğretmenlik yapan ve 
Akören'in eğitimine çağ atlatan Mus-
tafa Çetin'in küçük oğlu Ayhan Çetin, 
ilkokulu Akören'de tamamladı, İvriz 
Köy Enstitüsü sonrası Balıkesir Neca-
ti Bey Eğitim Enstitüsü'nden mezun 
oldu. 1961-1988 yılları arasında ülke-
nin muhtelif yerlerinde matematik ve 
fen bilgisi öğretmenliği yaparak 1988 
yılında emekli olmuştu. 1961 yılında 
Akörenli demiryolcu Akif Karaoğ-
lu'nun kızı Nazmiye hanımla evlendi 
ve emeklilik sonrası İzmir'e yerleşmiş-
ti. Emekli maaşı ile üçü de üniversite 
eğitimi gören kızlarının durumu ile 
geçim sıkıntısı çektiği dönemde sa-
bun kalıbından bebek yapılarak satıla-
bildiğini keşfetti. Evini atölyeye çevir-
di. Gizli özne görevi yapan hanımının 
teşvikiyle sanatını daha da geliştirdi. 
Böylece de ekonomik zorlukları yavaş 
yavaş aştı. Yaptığı eserleri biriktirdi is-
tek ve özlem ile “Bebeklerle Akören” 
fikri oluştu. Böylece de yurt içinde 
birçok sergiye katıldı. Antalya Arke-
oloji müzesi, Alanya müzesi ve ABD 
Paxman Özel Bebek müzesi eserle-
rinden satın alması ekonomik yönden 
Çetin'i biraz daha rahatlattı. Hanımı 
ile beraber yaptığı eserlerin sergilen-
mesindeki ekonomik ve bürokratik 
engeller konusunda zamanla tecrübe 
edinilmişti. Sergilerdeki ziyaretçi def-
terlerine ziyaretçilerin yazdığı böyle 
bir çalışmanın ancak müze yapılarak 
bu değerli eserlerin korunabileceği 
fikri Ayhan Çetin'in ufkunu açmıştı. 
Bu çerçevede dönemin DSP Milletve-
kili Akörenli hemşehrimiz Turan Bil-
ge başta olmak üzere, Devlet Bakanı 
Abdullah Tenekeci, Akören Belediye 

Başkanı A. İhsan Doğru, İzmir Va-
lisi Alaaddin Yüksel ve İzmir Selçuk 
Kaymakamı'nın ilgi ve yardımlarıyla 
İzmir Kuşadası Pamucak kavşağında 
tahsis edilen 5024 metrekare arsa-
ya müze çalışmalarına başlandı. İki  
yıla yakın bir uğraş sonrası 6 Mayıs 
2000 tarihinde yapılan Maket Köy 
Müzesi törenle açıldı. Müzenin açıl-
ması demek el emeği göz nurunun 
çağ atlaması demekti. Bu çerçevede 
her geçen gün ziyaretçi talebi arttı. 
Bir süre sonra da müze meşhur oldu 
ve ülkenin birçok yerinde  konuşulur 
oldu. Ayhan Çetin-Nazmiye Çetin'in 
emekleri ile şimdiye kadar yurt için-
de 14. Kültür Bakanlığı teşvikiyle 
yurt dışında 3 sergi organizesi başa-
rıyla yapıldı.

TÜRKİYE'DE AÇILAN SERGİLER 
• Kuşadası Turizm Bürosu 

1989 Tek Bebekler
• İzmir Türk Amerikan Der-

neği 1990 Küçük Kompozisyonlar 
• İzmir Resim Heykel Müzesi 

1991 Anadolu'da Yaşam
• Selçuk Arkeoloji Müzesi 

1991 Anadolu'da Yaşam 
• Antalya Arkeoloji Müzesi 

1991 Anadolu'da Yaşam 
• Antalya Arkeoloji Müzesi 

1992 Anadolu'da Yaşam
• İzmir Turizm Fuarı 1992 

Köyde Sabah (1. Lig ödülü) 
• Ankara Etnografya Müzesi 

1993 Anadolu'da Yaşam 
• İzmir Türk Amerikan Der-

neği 1993 Anadolu'da Yaşam
• İzmir Selçuk Şirince 1994 

Anadolu'da Yaşam 
• İzmir İZFAŞ 1994 Anado-

lu'da Yaşam
• Denizli Pamukkale 1997 

Köy, Kurtuluş Savaşı Komp. Nasrettin 
Hoca Fıkraları

YURT DIŞINDA AÇILAN SERGİLER
• Romanya-Bükreş 1993 

Kültür Bakanlığı'nda bulunan eserler
• Almanya Nurnberg 1994 

Kültür Bakanlığı'nda bulunan eserler
• İran-Tahran 1994 Kültür 

Bakanlığı'nda bulunan eserler
• Almanya 1991 Antalya 

Kültür Müdürlüğü'ndeki eserler

MÜZELERDE BULUNAN ESERLER
• Antalya Arkeoloji Müzesi 

Kaybolmaya Yüz Tutmuş El Sanatları 
• Alanya Alanya Müzesi 

Alanya Evleri -Alanya Köy Düğünü
• ABD Utah Monras Paxman 

Özel bebek Müzesi
Bunlara ilave 12 Mayıs 2002 ta-

rihinde Ayhan Çetin'in fedakarlığı ile 
Konya Ticaret Odası Konferans salo-
nunda yapılan Akören Dergisi Açılış 
Programında bir günlük sergi açılmış-
tı. İzmir Kuşadası Pamucak'taki müze-
nin uzakta olması nedeniyle 400 ka-
dar Akörenli duygulanarak bu sergiyi 
görme imkanı bulmuştu. O günlerde 
yeni yeni rahatsız olan ve tekerlekli 
sandalye ile programa gelen Emekli 
Astsubay Lütfü Uysal gibi birçok bü-
yüklerin maketlerdeki 1950'li yılların 
yaşantısından duygulanarak gözle-
rinin yaşardığı hala zihinlerde. Bu 
çerçevede bir grupla Akören Dergisi 
ilgilileri olarak İzmir Kuşadası'na gi-
derek müzenin tamamını görmüş ve 
duygulanmıştık. Programa İzmir'den 
katılan rahmetli Muzaffer Ünal ve 
Emniyet Mensubu İsmail Kayhan'da 
programa renk katmışlardı. Tabiri ca-
izse el emeği çıraklığı ile işe başlayan 
Ayhan Çetin -Nazmiye Çetin çifti yıl-
lar süren emek sonrası mesleklerinin 
zirvesindeler. Onlar sanatta yalnız 
Akören'in değil Türkiye'nin Deryası 

AYHAN ÇETİN- NAZMİYE ÇETİN'İN 
EMEKLERİNİN SERGİLENDİĞİ 

MÜZELER VE ESERLERİ
1-MAKETKÖY (İZMİR- SEL-

ÇUK)
• 1950 Konya- Akviran Köyü, 

Nasrettin Hoca Fıkraları, Folklor Ekip-
leri, Taş Devri Kompozisyonları

2-MİNİATÜRK (İSTANBUL)
• Çanakkale ve Kurtuluş Sa-

vaşları Kompozisyonu
3-ANTALYA ARKEOLOJİ MÜ-

ZESİ
• Kaybolmaya Yüz Tutmuş 

Sanatları Kompozisyonu
4-ALANYA MÜZESİ
 Köy Düğünü Kompozisyonu
5-M. PAKMAN ÖZEL MÜZESİ
• Köy Odası Kompozisyonu
6-KONYA İSTİKLAL VE ÇA-

NAKKALE SAVAŞLARI ŞEHİTLİĞİ 
MÜZESİ

• Konya Köylerinde Seferber-
lik Yılları Çanakkale ve Kurtuluş Sava-
şı Kompozisyonu Çetin ailesinin ço-
cuklukları döneminde aldıkları ilham 
ile yapılan eserler 50 yaştan büyük 
olanları duygulandırırken, genç ve 
küçük olanlar ise büyüklerinin onları 
hangi şartlarla gayret ederek yetiştiril-
diklerini sözle değil müzelerdeki eser-
leri görerek anlayabildikleri hepimiz 
için bir gerçek, Çetin ailesi için büyük 
bir onurdur.
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Yaptığı eserlerle birçok ödül yanında özellikle Kültür ve Turizm Bakanlığınca En İyi Otantik Eser ödülünü alan Ay-
han Çetin, memleketi Akören’in kültürünü ve yaşam tarzını anlattığı Maket Köy, ilçenin tanıtımına katkı sağlıyor

Akören'in Maket Köyü!

Geçmişte Akören’in önemli mesleği demircilik maketi İzmir Kuşadası’ndaki 
Maket Köy’de Ayhan Çetin tarafından canlandırıldı. Maket Köy İzmir Kuşadası Pamucak Mevkii’nde.

Çetinler müze atölyesinde çalışırken. Çetinler yazları zaman zaman Akören 
Perçinkent’teki evlerine gelerek Memleket hasretini gideriyorlar.1961 Ayhan Çetin-Nazmiye Çetin evlendikleri gün yakınlarıyla.

Akören klasiği ıstarda kilim dokuyan kadın maketi.

Konya’daki Müze’nin açılışında Milletvekili Mustafa Kabakçı da hazır bulunmuştu.

Konya Mevlana Müze ilerisi İstiklal ve Çanakkale Şehitleri Müze Açılışı Çetin Ailesi yakın akrabaları ile.

Feyzullah Ertaş dedesinin yap-
tırdığı Akören’deki Hacı Amadın 
Sarnıcının bir örneğini Maket 

Köy’e yaptırdı.
Konya’daki Müze Türk askeri 

cephede.
Konya’daki müzede 1950’li 

yılların Akviran’ı.

Maket Köy’de bire bir portre evin hanımı yufka ekmek yapıyor. Evin beyi de haranıda ip boyarken.

Terzi prova yapma maketi.

Akviranlı bakkalda alışveriş maketi Maket Köy’de. Akviran’da berber tıraş yapıyor. Akviran kadını emekle turfanda-ayran yayıp tereyağ çıkarma gayretinde.
Ayhan ve Nazmiye Çetin, Kültür ve Turizm Bakanlığınca kendilerine 

takdim edilen En İyi Otantik Ödül ile.
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- GAZALTI VE ELEKTRİK 

KAYNAKÇILARI

- BOYACI

- VİNÇ MONTAJCISI (KAYNAKÇI) 
(YÜKSEKTE ÇALIŞABİLEN

SEYAHAT ENGELİ 
OLMAYAN)

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMİZLİKÇİ ELAMANI

BÜYÜKKAYACIK OSB MAH. 12 NOLU SOK. 
NO : 26 /1 SELÇUKLU / KONYA

İRTİBAT TEL: 0505 754 6160

FABRİKAMIZ BÜNYESİNDE  
PAZARLAMA DEPARTMANINDA 

ÇALIŞMAK ÜZERE ;
- PAZARLAMA ALANINDA GEREKLİ 

DENEYİME SAHİP
- SATIŞ VE PAZARLAMA 
SÜREÇLERİNE HAKİM

- ALANINDA YENİLİK VE 
GELİŞMELERİ TAKİP EDEN
- B SINIFI EHLİYETE SAHİP

- ŞEHİR İÇİ VE DIŞI SEYEHATE 
ENGELİ OLMAYAN

BAYAN ÇALIŞMA ARKADAŞLARI
ARAMAKTAYIZ.  GÖRÜŞMELER YÜZ 

YÜZE YAPILACAKTIR



Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, Erdoğan, Katar'da dü-
zenlenen 44. Körfez İşbirliği Kon-
seyi Zirvesi'nde katılımcılara hitap 
etti.

Zirvede bulunmaktan duy-
duğu mutluluğu dile getirerek 
konuşmasına başlayan Cumhur-
başkanı Erdoğan, kendisini zir-
veye onur konuğu olarak davet 
eden Katar Emiri Şeyh Temim 
bin Hamad Al Sani'ye teşekkür 
etti. Körfez ülkeleriyle Türkiye'nin 
ilişkilerinin her geçen gün geliş-
tiğini belirten Erdoğan, zirveye 
katılımının, münasebetleri daha 
ileriye taşımanın bir tezahürü 
olduğunu dile getirdi. Cumhur-
başkanı Erdoğan, el, gönül birliği 
içinde hareket ederek münase-
betleri güçlendireceklerine inan-
dığını vurguladı. Körfez ülkeleri 
ile Türkiye'nin ticaret hacminin 
son 20 yılda 13 kat artarak ge-
çen sene itibarıyla 23 milyar do-
lara ulaştığını aktaran Erdoğan, 
Türkiye-Körfez İşbirliği Konseyi 
Serbest Ticaret Anlaşması müza-
kerelerine yeniden başlanması ve 
anlaşmanın kısa sürede yürürlüğe 
girmesinin ticareti daha da artı-
racağına işaret etti. Körfez ülke-
lerindeki insanların turistik seya-
hatlerinde en çok tercih ettikleri 
ülkelerin başında Türkiye'nin gel-
mesinin ayrı bir mutluluk kaynağı 
olduğunu vurgulayan Erdoğan, 
konseyle ilişkilerin temel unsuru 
olan Stratejik Diyalog Bakanlar 
Mekanizmasının bugüne kadar 
beş toplantı yaptığını anımsattı. 
Dışişleri Bakanlarının iştirakiyle 
düzenlenen toplantıların altıncısı-
na, 2024'ün ilk çeyreğinde Türki-
ye'nin ev sahipliği yapacağını dile 
getiren Erdoğan, Körfez bölgesini 
Türkiye üzerinden kara yoluy-
la Avrupa'ya bağlayan ulaştırma 

projelerine büyük önem atfettik-
lerini, bu projelerin enerji işbirlik-
leriyle taçlandırılması gerektiğine 
inandıklarını söyledi. Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: "Türkiye, uluslararası 
yatırımcılar için güvenli liman 
olma vasfını koruyor. Türk eko-
nomisine güvenen kardeşlerimize 
gereken her türlü desteği verme-
ye hazır olduğumuzu ifade etmek 
isterim. Savunma sanayi alanında 
Körfez'deki kardeşlerimizle çok 
farklı bir ivme yakaladık. Son ha-
diseler, bu alandaki işbirliğimizin 
ne kadar önemli ve stratejik oldu-
ğunu ortaya koydu. Ortak üretim 
ve finansman dahil savunma sa-
nayindeki işbirliğimizi çeşitlendir-
memizde fayda görüyorum."

"GAZZE KRİZİNDEKİ TAVRIMIZ 
ÖRNEK OLDU"

Riyad'da düzenlenen İslam 
İşbirliği Teşkilatı Arap Ligi Ola-
ğanüstü Ortak Zirvesi ile Filistin 
halkıyla dayanışmayı açık ve net 
gösterdiklerini hatırlatan Erdo-
ğan, şunları kaydetti: "Gazze kri-
zindeki bu ortak tavrımız, bölge 
ülkeleri olarak sorunlarımızı sa-
hiplenme noktasında da bir ör-
nek oldu. Zirvede alınan kararla-
rın takibini yapmamız önemlidir. 

Dışişleri Bakanları Temas Grubu 
çeşitli ülkelerde görüşmeler yü-
rüttü, bu temaslara devam ede-
cekler. Gazze'de kısa süreli geçici 
insani aranın sağlanması ve esir 
takası konusunda Katar'ın çaba-
larını takdirle karşılıyoruz. Tabii 
bu fasılanın kalıcı bir ateşkese dö-
nüşmesini temenni ediyorduk an-
cak bu gerçekleşmedi. Netanyahu 
yönetimi siyasi ömrünü uzatmak 
uğruna tüm bölgemizin güvenli-
ğini, geleceğini tehlikeye atıyor. 
Çoğunluğu çocuk ve kadın 17 bin 
Filistinli masumun hayatını kay-
betmesi insanlık suçudur, savaş 
suçudur. İsrail'in işlediği bu suçlar 
yanına kar kalmamalıdır. Türki-
ye olarak bölgeye yönelik insani 
yardımlarımızı artırarak sürdü-
rüyoruz. Bugüne kadar 12 uçak 
ve iki sivil gemi dolusu yardım 
malzemesini El-Ariş'e sevk ettik. 
Kanser hastaları ve çocuklar baş-
ta olmak üzere yaralıların, Türki-
ye'ye intikalini sağladık. Önceli-
ğimiz, derhal kalıcı ateşkesin ilan 
edilmesi ve kesintisiz bir şekilde 
insani yardım akışının teminidir." 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, son ge-
lişmelerle birlikte 1967 sınırları 
temelinde başkenti Doğu Kudüs 
olan bağımsız, egemen bir Filistin 

devletinin kurulmasının ehemmi-
yetinin bir kez daha görüldüğüne 
işaret ederek, "Bu maksatla ga-
rantörlük dahil, bölge ülkeleriyle 
birlikte sorumluluk almaya hazır 
olduğumuzu açıkladık. Gazze'deki 
mezalimin Suriye'yi de içerecek 
bölgesel bir savaşa dönüşmesine 
fırsat vermememiz gerekiyor." 
diye konuştu.

"İŞBİRLİĞİNİ İLERLETMEYE 
HAZIRIZ"

Suriye'nin istikrara kavuşma-
sının önündeki en büyük engelin, 
Suriye'nin toprak bütünlüğü ve 
birliğini tehdit eden başta PKK, 
PYD/YPG olmak üzere ayrılıkçı 
terör unsurları olduğunu belirten 
Erdoğan, "Bu terör örgütlerinin 
kendilerini meşrulaştırma çaba-
larına karşı tüm kardeşlerimizin 
müteyakkız olmasını bekliyoruz. 
Suriye ihtilafına 2254 sayılı Bir-
leşmiş Milletler Güvenlik Konseyi 
Kararı temelinde siyasi bir çözüm 
hedefliyoruz. Suriyelilerin gönüllü 
ve güvenli geri dönüşleri için de 
gerekli koşulların oluşturulması 
gerekiyor. Tüm aktörleri bu doğ-
rultuda işbirliğine davet ediyo-
ruz." ifadelerini kullandı. Körfez 
İşbirliği Konseyi'nin kendi içinde 
kurumsal yapısını güçlendirme 
gayretlerini memnuniyetle takip 
ettiklerini dile getiren Erdoğan, 
bu derinleşmenin, genişleme ile 
eş zamanlı olarak yürütülmesinin 
konseye farklı ufuklar açacağına 
işaret etti. Erdoğan, Körfez bölge-
siyle yakın teması ve stratejik iş-
birliğini ortak çıkarlar ve karşılıklı 
saygı temelinde ilerletmeye hazır 
olduklarını vurgulayarak, başta 
Katar olmak üzere zirvede eme-
ği geçenlere teşekkür etti. Zirve 
sonrası Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
liderlerle yemekte bir araya geldi.
n AA
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Eğitimci, yazar ve şair Sa-
lih Sedat Ersöz’ün yeni kitabı 
yayınlandı. Eğitimci ve aynı 
zamanda Konya’nın basın ca-
miasının tanınan isimlerinden 
yazar, şair ve TV programcısı 
Salih Sedat Ersöz, yayınlanan 
yeni kitabını şiir kitabı ola-
rak hazırladığını belirterek Es 
Meltem Rüzgârı adını verdiği 
kitabı ile ilgili şu açıklamayı 
yaptı:“Daha önce makaleler, 
seyahatler, araştırmalar, hatı-
ralar, roman ve şiir dallarında 
8 kitap yayınlama imkânı ve 
fırsatı veren Cenab-ı Hak, do-
kuzuncu olarak da yeni bir şiir 
kitabı yayınlamamı nasip etti. 
Yüce Allah’ıma ne kadar hamd 
etsem, ne kadar şükretsem az-
dır. Daha önceki kitaplarımda 

olduğu gibi bu kitabım için de 
manevi desteğini esirgeme-
yen ve yazdığı takdim yazısı ile 
bendenizi son derece memnun 
ve mesrur eden değerli şair ya-
zar Ahmet Efe ağabeyime kalbi 
şükranlarımı sunuyorum. Ayrı-

ca kitabımın düzenlenmesinde 
emek veren Çimke Yayınevi ve 
Cim Kitap sahibi Ahmet Aka ile 
Ömer Salih Şipleme kardeşle-
rime, kapağını hazırlayan Zü-
leyha Önal hanımefendiye de 
teşekkürlerimi sunuyorum. İlk 

şiir kitabımı çırak olarak hazır-
lamıştım. Bu ikinci şiir kitabımı 
hazırlama safhasında kalfalığa 
geçiş sürecine ulaşabilmişsem 
ne mutlu bana… Bu kitabı-
mı, üzerimde çok büyük eme-
ği olan ve Mayıs ayı sonunda 
ebediyete irtihal eyleyen mer-
hum üstadım, hocam Cengiz 
Numanoğlu’nun ruhuna ithaf 
ediyor, kendisini rahmetle, 
minnetle, şükranla yâd ediyo-
rum. Gayret bizden, tevfik ve 
nusret Allah’tandır.” Şiir dalın-
da çok sayıda ödülleri bulunan 
ve KONTV’de Şiirler Yarışıyor 
programını hazırlayıp sunan 
Salih Sedat Ersöz bundan sonra 
da kitap çalışmalarına devam 
edeceğini söyledi.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

Salih Sedat Ersöz’ün 9. kitabı yayımlandı

44. Körfez İşbirliği Konseyi Zirvesi'nde anlamlı bir mesaj veren Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
"Gazze'deki mezalimin Suriye'yi de içerecek bölgesel bir savaşa dönüşmesine fırsat vermeyelim” dedi

Erdoğan’dan Körfez’de 
bölgesel savaş uyarısı

Ulaştırma ve Altyapı Bakan-
lığı, Hz. Mevlana'nın 750. Vuslat 
Yıl Dönümü Uluslararası Anma 
Törenleri dolayısıyla Ankara-Kon-
ya ve Konya-Ankara hattında ek 
yüksek hızlı tren (YHT) seferleri 
düzenledi. Bakanlıktan yapılan 
açıklamada, Konya'da düzenle-
necek Şeb-i Arus törenlerine git-
mek isteyen vatandaşların YHT'yi 
tercih etmesi sebebiyle yoğunluk 

yaşandığı belirtildi. Bu kapsamda, 
Ankara ve Konya arasında YHT 
seferlerinin artırıldığı bildirilen 
açıklamada, 17 Aralık Pazar günü 
ek YHT'lerin Ankara'dan Kon-
ya'ya saat 14.30'da, Konya'dan 
Ankara'ya saat 23.10'da hareket 
edeceği kaydedildi. Açıklamada, 
ek seferlerle 966 kişilik ek koltuk 
kapasitesi sağlanacağı vurgulan-
dı.  n AA

YHT’ye Şeb-i Arus için ek sefer konuldu 

Selçuk Üniversitesi Sağlık, Kül-
tür ve Spor Daire Başkanlığı Barın-
ma Şube Müdürlüğü tarafından 
“Konaklama İşletmelerinde Etkili 
Örgütsel İletişim ve Önemi” adlı 
hizmet içi eğitim düzenlendi. Eğiti-
me konuşmacı olarak Beyşehir Ali 
Akkanat Turizm Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Abdullah Karaman katıldı. 

Selçuk Üniversitesi bünyesin-
deki yurt ve konuk evlerinde çalı-
şan personele yönelik Prof. Dr. Erol 
Güngör Kütüphanesi Toplantı Sa-
lonu’nda gerçekleştirilen “Konak-
lama İşletmelerinde Etkili Örgütsel 
İletişim ve Önemi” adlı hizmet içi 
eğitimin açılış konuşmasını Sel-
çuk Üniversitesi Furkan Kocaman 
Erasmus Konukevi ve Konuk Evi 
Sorumlusu, Atatürk Öğrenci Yurt-
ları Şube Müdür Vekili ve Engelli 
Öğrenci Birimi Koordinatörü Ze-
liha Üzümcü yaptı. Üzümcü’nün 
ardından kürsüye gelen Beyşehir 
Ali Akkanat Turizm Fakültesi De-

kanı Prof. Dr. Abdullah Karaman; 
işletmeler açısından iletişim, işlet-
menin ekonomik ve sosyal yönü 
ile iletişimin bu sürece etkisi, ast 
ve üstler arasındaki iş birliğinde 
kullanılması gereken araçlar, tek-
nikler ve süreçlerini anlattı. Eği-
timin, personelin bilgi ve beceri 
düzeylerine katkı sağlayacağını 
belirten Prof. Dr. Karaman, “Her 
biriniz hem burada aldığınız bilgi 
ile hem de geçmişteki bilgi biriki-
minizle gelecekte çok daha etkili 
ve verimli bir iletişim tarzı geliş-
tirebilirsiniz. Nerede olduğumuzu 
biliyor muyuz? Ne iş yaptığımızı 
biliyor muyuz? Biz gerçekten birbi-
rimizle iletişim kurabiliyor muyuz? 
Aynı dili konuşanlar değil, aynı an-
layışı paylaşanlar anlaşır. İletişimin 
ana merkezinde takım olabilmek 
var. Çok iyi tartışıyoruz ama çok iyi 
istişare etmiyoruz, sohbet etmiyo-
ruz.” dedi.   
 n HABER MERKEZİ

Konya’da polisin dur ihtarına 
uymayan şüpheli şahsın kullandı-
ğı otomobil, yaklaşık 40 metre sü-
ren kovalamacanın ardından las-
tiklerine ateş açılarak durduruldu. 
Yabancı uyruklu sürücünün ya-
ralandığı olay sonrası otomobilde 
bomba imha ekipleri bomba ara-
ma köpeğiyle geniş çaplı arama 
yaptı, jammer çalıştırıldı.

Olay, saat 10.30 sıralarında 
merkez Selçuklu ilçesi Yazır Ma-
hallesinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, polis ekipleri 
Elmalılı Hamdi Hoca Caddesinde 
34 YB 2988 plakalı otomobile dur 
ihbarında bulundu. Tüm ikazlara 
rağmen kaçmaya başlayan sürü-
cü, aşırı süratle Sultan Caddesi, 
Halil Ürün Caddesini takiben Yeni 
İstanbul Caddesine çıktı. Burada 
bir süre boyunca izini kaybettir-
mek için tehlikeli manevralar ya-
pan sürücünün bulunduğu araca 
polis ekiplerinin ateş açması so-
nucu lastikleri patladı. Patlak las-
tikle yola devam etmeye çalışan 
sürücü, yaklaşık 40 kilometrelik 

kovalamacanın ardından Yazır 
Mahallesi Furkan Sokak üzerinde 
durduruldu. Açılan ateş sonrası 
yaralanan sürücünün yabancı uy-
ruklu olduğu belirlendi. İsmi açık-
lanmayan sürücü olay yerine sevk 
edilen ambulansla Selçuk Üniver-
sitesi Tıp Fakültesi Hastanesine 
kaldırıldı.

POLİS ALARMA GEÇTİ
Yabancı uyruklu şüphelinin 

uzun süre kaçtığı aracın bulun-
duğu sokağa Bomba İmha ve İn-
celeme Şube Müdürlüğüne bağlı 
ekipler sevk edildi. Şüpheli aracın 
kontrolü, tedbir amaçlı özel eği-
timli bomba arama köpeği tara-
fından yapıldı, jammer çalıştırıldı. 
Geniş çaplı yapılan aramanın ar-
dından araç, Olay Yeri İnceleme 
Şube Müdürlüğüne bağlı ekipler 
tarafından da incelendi. Emniyet 
otoparkına kaldırılan araç üzerin-
de detaylı inceleme yapılacağı, 
hastaneye kaldırılan şüphelinin 
ise tedavisinin ardından ifadesi 
alınmak üzere emniyete götürü-
leceği öğrenildi.  n İHA

Selçuk Üniversitesi’nde 
iletişimin önemi anlatıldı

Durmadı kaçtı, polis 
ekipleri alarma geçti
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Konyaspor’dan genç hamlesi!
İç transferde çalışmalarını sürdüren Anadolu Kartalı TÜMOSAN Konyaspor genç kaleci Deniz Ertaş ve genç orta 
saha oyuncusu Muhammed Semih Kocatürk ile yeni sözleşme imzalayarak geleceğe önemli bir yatırım yaptı
Anadolu Kartalı TÜMOSAN 

Konyaspor’da iç transfer çalışma-
ları devam ediyor. Ömer Korkmaz 
başkanlığında ve yeni yönetim 
kuruluyla yeni bir sayfa açan Kon-
yaspor iç transferde çalışmaları-
nı hızlandırdı. Gelecek vaat eden 
oyuncuları takıma kazandırarak 
onlardan faydalanmak ve yüksek 

bonservis bedelleriyle satmak is-
teyen yeşil beyazlıların bu noktada 
çalışmalarını daha da hızlandıraca-
ğı öğrenildi. 

Bu kapsamda yeşil beyazlılar 
Konyaspor’un genç evlatları kaleci 
Deniz Ertaş ve Muhammed Semih 
Kocatürk ile sözleşme imzalayarak 
iç transferde önemli bir hamle yap-

tı. Yeşil beyazlı camia oyuncular-
dan ilerleyen dönemlerde pek çok 
fayda sağlamak istiyor. 

KALEYE GENÇ TAKVİYE
İlk olarak ise genç kaleci Deniz 

Ertaş duyuruldu. Kulüpten yapılan 
açıklamada ise şu ifadelere yer 
verildi, “TÜMOSAN Konyaspor'u-
muz, genç kalecimiz Deniz Ertaş 

ile 3 yıl sözleşme yeniledi. MEDAŞ 
Konya Büyükşehir Stadyumu'nda 
yapılan imza töreninde, Yönetim 
Kurulu Üyemiz Mustafa Damkacı 
hazır bulundu.  Konyaspor Akade-
mi'den yetişen Deniz, 2026-2027 
sezon sonuna kadar yeşil beyaz 
formamızı giymeye devam edecek. 
Genç kalecimize Konyaspor'umuz-

da başarılar dileriz” denildi
88 NUMARA GİYECEK

Ardından ise Muhammed Se-
mih Kocatürk açıklaması geldi. 
Yeşil beyazlılar ise açıklamayı şu 
şekilde duyurdu, “Konyaspor Aka-
demi'den yetişen genç orta saha 
oyuncumuz Muhammed Semih 
Kocatürk ile profesyonel sözleşme 

imzaladık. MEDAŞ Konya Büyük-
şehir Stadyumu'nda yapılan imza 
töreninde, Sportif Direktörümüz 
Ali Çamdalı hazır bulundu. Kon-
yaspor'umuzda 88 numaralı for-
mayı terletecek Semih, 2025-2026 
sezon sonuna kadar yeşil beyaz 
formamızı giyecek” denildi
n SAMET AKTAŞ

Konya Store sil baştan yapılandırılıyor 
TÜMOSAN Konyaspor Kulü-

bü'nün yüzde 100 sahibi olduğu 
Konyaspor Yatırım Anonim Şirke-
ti, Konya Store markası yeniden 
yapılanmaya gidiyor. Bu kap-
samda Yapılan Olağanüstü Genel 
Kurul ile göreve gelen TÜMOSAN 
Konyaspor Kulübü Başkanı Ömer 
Korkmaz ve Yönetim Kurulu Üye-
leri Konyaspor’u yeniden ayağa 
kaldırmanın yanı sıra taraftar ile 
Konyaspor arasında da köprü kur-
maya devam ediyor. Bu kapsamda 
Konyaspor yönetimi  yeni projeleri 
ve  Konya Store’de yeniden yapı-
lanmaya giderek Konyaspor’un 
buradan  gelir artışın daha da artır-
mayı hedefliyor.

KONYASPOR MÜZESİ STORE İÇİNE 
TAŞINACAK

Daha önce İstasyon Caddesi üze-
rindeki tarihi binada bulunan ve Kon-
ya Büyükşehir Stadyumu içerisinde 
bulunan Konyaspor Müzesi TÜMO-
SAN Konyaspor Kulübü Başkanı Ömer 
Korkmaz ve Yönetim Kurulu Üyele-
ri’nin aldığı karar doğrultusunda stad-
yum içerisinde yer alan Konya Store 
taşınarak daha çok taraftara ulaşması 
sağlanacak. Stadyum içerisinde bulu-
nan Konya Store’de proje çalışmaları 
başlarken çalışmanın kısa sürede 
tamamlanması bekleniliyor. Konya 
Store’den sorumlu  TÜMOSAN Kon-
yaspor Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi 
Hamdi Parmak, Konya Store ile ilgili 

projelerini Konya Yenigün Gazetesi İs-
tihbarat Şefi Muhammed Esad Çağla 
ile paylaştı.  

PROJELERİMİZ VAR
Parlak, “Kulübümüzde yapılan 

seçimin ardından Yönetim Kurulu 
Üyelerine görev dağılımı yapılması-
nın ardından Konya Store’nin sorum-
luluğu verilmesi üzerine Konya Store 
giderek tespitler ve çalışmalar ger-
çekleştirdik.  Konya Store ile ilgili pro-
jelerimizi var. Bunları başkanımız ile 
paylaştık. Stadyumda bulunan Konya 
Storu komple yenileceğiz. Önümüz-
deki sezon için forma ve diğer ürünler 
için yeni markalar ile görüşmeler ger-
çekleştiriyoruz. Bu markalar ile kısa 
zamanda birisi ile anlaşmış olacağız. 

Zafer Meydanında taraftarlarımıza 
daha çok ulaşmak adına bir Konya 
Store açma fikrimiz var. Bu konuda 
da çalışmalar yürütüyoruz.  Sivasspor 
maçı öncesinde Konya Store’de kam-
panya yapmayı düşünüyoruz. Bu kam-
panya ile mevcut ürünler ile geçmiş 
sezonlardan kalan ürünleri kapsaya-
cak. Geçtiğimiz sezondan ürünleri 
maliyetine taraftarlarımız ile buluştur-
mayı düşünüyoruz. Hz. Mevlana’nın 
750 Vuslat Yıldönümü kapsamında 
şehrimize gelecek misafirlerimiz ile li-
sanslı ürünlerimizi buluşturmak adına 
da çalışma yürütüyoruz.  Taraftarımız-
dan gelen talep ve isteklere  duyarsız 
kalmayacağız” ifadelerini kullandı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Süper Lig’de he-
yecan devam ederken 
müsabakalar birbirinden 
çekişmeli anlara sahne 
oluyor. Türkiye’de bir-
çok köklü kulüp yeni 
başarılar kazanmak için 
terinin son damlasına 
kadar sahada savaşıyor. 
Öncelikle lige renk katan 
tüm takımlarımıza ben 
teşekkür etmek isterim. 
Futbol elbette bizim or-
tak sevdamız. Futbolla yatıyor, futbolla 
kalkıyoruz. 

Şimdi yine gündeme gelen bir 
konuyu yorumlamak istiyorum. Şuan 
Türkiye Futbol Federasyonu’nun play 
off sistemi üzerinde bir takım çalışma-
lar yaptığına şahitlik etmekteyiz. Tabi 
gelecek sezon kesin olarak play-off 
sistemi uygulanacağına dair bir durum 
şimdilik söz konusu değil. Ama dilden 
dile aktarıldığında bu konu ile ilgili çeşitli 
söylentilerde günden güde maalesef 
artıyor. Süper Lig’in marka değeri play 
off sistemi ile artmaz. Süper Lig’in mar-
ka değerini artırmak için, yeni oyuncu-
lar keşfedip Avrupa ülkelerine satmak 
zorundayız. Bugün Portekiz takımları 
bunu çok iyi yapıyor. Marka değeri için 
Avrupa’da yeni başarılar elde etmek ve 
kazanmak gerekiyor. Bugün hangi ta-
kım olursa olsun Avrupa’da ciddi olarak 
kupalar kazanmak, finaller oynamak 
zorundayız. Marka değeri demişken, 
yeni scout ekipleri oluşturarak altyapıya 
daha fazla önem vermemiz gerekiyor. 
Yani her kulüp kendi bünyesinde yeni 
oyuncular kazanmalı ve bunları Türk 
Futbolu’na armağan etmelidir. 
3 DAKİKA TAÇ ATIŞI BEKLİYORUZ

Yine marka değeri için takımları-
mızın artık sahada her sakatlık pozis-
yonunda sanki ölmüş gibi yatmalarını 
bir kenara bırakmalıyız. Evet sakatlık 
zor bir süreç tabi ama, artık saha içinde 
maçı soğutmayı bırakmak ve futbola 
odaklanmak lazım. Günümüz futbolu 
artık dikine oynayan ve hücumdan olu-
şan bir sistemi kabul ediyor. Yani bir 
tacı bile 3 dakikada kullanırsak marka 
değerimizi nasıl artıracağız?

ADALETİ SAĞLAYALIM
Markadan devam ediyorum çün-

kü marka sadece takımlar ile alakalıda 
değil. Misal Merkez Hakem Kurulu ve 
VAR’da görev yapan hakemlerimizin 
adaleti, hakkı savunmaları gerekiyor. 
Futbol pazarı evrensel bir hale gelirken 
Süper Lig’e yeni pazarlar kazandırmak 
için sadece Avrupa değil, tüm dünyada 

yeni yayın gelirleri ara-
mak lazım. Ama öncelikli 
hedef Avrupa’da başarılı 
olmak. 
DAHA ÖNCE DENENDİ 

TUTMADI
Ben sadece marka 

değeri ile bazı düşün-
celerimi dile getirdim. 
Şimdi TFF marka değeri 
ve gelirlerin artması için 
play off sistemini günde-
me getiriyor. Bu sistemin 

Türk Futbolu’nda yeri kesinlikle yoktur. 
Daha önce 2011-2012 sezonunda 
denenen sistem zaten tutmamıştı ve 
tartışmalara neden olmuştu. Futbol 
sahada oynanır. Yani genel manada 85 
puan toplayan ve şampiyonluğu hak 
eden bir takım neden play- off sistemi 
oynamayı kabul etsin?  O zaman ligi 
lider bitirmenin ne anlamı olacak? Ligi 
6’ınci bitiren bir takım ile ligi ilk sırada 
lider bitiren takım aynı kefeye koymak 
uygun olur mu? Lig 6’ıncısı 55 puan 
alacak. Liderin 85 puanı olacak. Aradan 
30 puan fark olacak. Sonra hadi play off 
diyeceğiz. Yani lider takımın 30 puanını 
çalmak, bu sistemi gündeme getirme-
ye çalışan TFF’ye yakışır mı?  

Şampiyon olan ve Şampiyonlar 
Ligi’ne katılmaya hak kazanan takımın 
hakkını çalamazsın. UEFA Avrupa Li-
gi’ne gitmeye hak kazanmış takımın 
hakkını, sırasını çalamazsın. Avrupa’da 
yine Konferans Ligi’ne katılmaya hak 
kazanan takımın hakkını çalamazsın. 
Bu adaletsizlik olur. Haksızlık olur. 
DÜNYANIN EN İYİ LİGLERİNDE YOK

Şimdi rol model olarak Avrupa 
takımlarını kendimize örnek almak 
zorundayız. Çünkü o takımlar ve ligler 
bizden daha çok başarı elde ediyor. Bu-
gün dünyanın en iyi ligi varsayılan İn-
giltere’de play-off sistemi var mı? Real 
Madrid, Barcelona gibi dünyada futbola 
damga vurmuş İspanya Ligi play-off 
oynuyor mu? Avrupa’da üst düzey 
takımlarına diş geçiren İtalya Ligi’nde 
play—off sistemi neden oynanmıyor? 
Altyapıdan oyuncu yetiştirmesiyle bili-
nen Fransa Ligi’nde play off var mı? Di-
siplinden taviz vermeyen Almanya Li-
gi’ne baktığımız zaman neden play-off 
sistemi yok? Demek bu üst düzey ligler 
doğru olanı yapıyor. Peki biz bunları 
bile bile neden yanlışta ısrar ediyoruz? 
Doğru bir sistem olsa bu ligler neden 
yapmıyor? Play- Off sistemi Türkiye’de 
olmaz. Olmamalı…Futbolun genleri ile 
oynamayı bırakım işimize odaklanalım. 

Teşekkürler. 

SÜPER LİG’E PLAY OFF GELMEMELİ!

aktassonic42@gmail.com
SAMET AKTAŞ



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.FENERBAHÇE 14 12 1 1 37 10 27 37
2.GALATASARAY 14 12 1 1 28 8 20 37
3.BEŞİKTAŞ 14 8 2 4 21 16 5 26
4.KAYSERİSPOR 14 7 5 2 19 14 5 26
5.ADANA DEMİRSPOR 14 6 5 3 26 16 10 23
6.TRABZONSPOR 14 7 2 5 24 18 6 23
7.KASIMPAŞA 14 6 3 5 25 27 -2 21
8.RİZESPOR 14 6 3 5 14 19 -5 21
9.ANTALYASPOR 14 5 5 4 20 16 4 20
10.HATAYSPOR 14 4 6 4 24 21 3 18
11.FATİH KARAGÜMRÜK 14 4 5 5 17 12 5 17
12.ANKARAGÜCÜ 14 4 5 5 20 20 0 17
13.SİVASSPOR 14 3 6 5 17 24 -7 15
14.GAZİANTEP 14 5 0 9 14 22 -8 15
15.KONYASPOR 14 3 5 6 15 20 -5 14
16.PENDİKSPOR 14 3 4 7 16 31 -15 13
17.BAŞAKŞEHİR 14 3 3 8 14 20 -6 12
18.SAMSUNSPOR 14 3 2 9 13 23 -10 11
19.ALANYASPOR 14 2 5 7 11 23 -12 11
20.İSTANBULSPOR 14 2 2 10 11 26 -15 8

SÜPER LİG  2023-2024
PUAN DURUMU

Konyaspor tur peşinde!
Ziraat Türkiye Kupası’nda Beyoğlu Yeni Çarşı’yı konuk edecek olan TÜMOSAN Konyaspor, rakibini mağlup edip yolu-
na devam etmek istiyor. Taraftarların ise sadece 42 liradan satılan biletleri alarak stadyumu doldurmaları bekleniyor

Süper Lig’de 14. Hafta heyecanı 
geride kaldı. Şimdi ise Ziraat Türki-
ye Kupası heyecanı yaşanacak. Bu 
sezon Teknik Direktör Hakan Keleş, 
yönetiminde hem lig hem de kupada 
yeni bir sayfa açan yeşil beyazlılar, bu 
kapsamda Beyoğlu Yeni Çarşıyı Kon-
ya Büyükşehir Belediye Stadyumu’n-
da ağırlayacak. Konyaspor, rakibini 
mağlup ederek yoluna devam etmek 
istiyor. Mücadele ise saat 15:00’da 
başlayacak. Havanın ise gündüz ol-
ması nedeniyle maça elverişli olacağı 
tahmin ediliyor. 

REVİZYON BEKLENİYOR
TÜMOSAN Konyaspor yaptığı 

antrenmanla hazırlıklarına devam 
etti. Kayacık Tesisleri’nde Teknik 

Direktör Hakan Keleş yönetiminde 
gerçekleştirilen antrenman, koşu ve 

ısınma hareketleri ile başlarken 5’e 2 
ile devam etti. Futbolcular, pas ve şut 

çalışmasının ardından taktik çalışma 
ile antrenmanı tamamladı. Teknik 
Direktör Hakan Keleş, kupa maçı ne-
deniyle ilk 11’de revizyon yapacağı ön 
görülüyor. 

MAÇIN HAKEMİ BELLİ OLDU
Öte yandan Konyaspor-Beyoğlu 

Yeni Çarşı maçı Yunus Dursun yö-
netecek. TFF Merkez Hakem Kuru-
lu'ndan (MHK) yapılan açıklama göre; 
yeşil beyazlıların Ziraat Türkiye Kupası 
4. Tur’unda, 6 Aralık Çarşamba günü 
saat 15.00'te Beyoğlu Yeni Çarşı’yı 
konuk edeceği maçı Mardin Bölgesi 
A Klasman hakemi Yunus Dursun 
yönetecek. Karşılaşmanın yardımcı 
hakemleri Serdar Soydan ve Salih Bu-
rak Demirel olacak. n SAMET AKTAŞ
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Vali Özkan: Konyaspor daha iyi yerlerde olacaktır
Konyaspor Kulüp Başkanlığına 

seçilen Ömer Korkmaz ve yeni yö-
netim kurulundan oluşan ekip Kon-
ya Valisi Vahdettin Özkan’ı ziyaret 
etti. Ziyarette Konyaspor için birlik 
ve beraberlik mesajı verilirken, 

görüş alışverişinde bulunuldu. Ku-
lüpten yapılan açıklamada ise şu 
ifadelere yer verildi, “Başkanımız 
Ömer Korkmaz, İkinci Başkanımız 
Adem Bulut, Başkan Yardımcıları-
mızdan Önder Çınar, Halil İbrahim 

İncer, Yunus Derebağ ve Mahmut 
Güzel, Konya Valimiz Vahdettin 
Özkan’ı makamında ziyaret etti” 
denildi. Vali Özkan, “Konyaspor 
Başkanı Ömer Korkmaz ve yönetim 
kuruluna yeni görevlerinde başarı-

lar diliyorum. Şehrimizin markası 
Konyaspor’umuzun her daim ya-
nındayız. Birlikte hareket ederek 
inşallah takımımız daha iyi yerler-
de olacaktır.” dedi.  
n SPOR SERVİSİ

Süper Lig’de 14. hafta heyecanı tamamlandı
Trendyol Süper Lig'in 14. 

haftası, oynanan tek maçla 
sona erdi. Haftanın kapanış 
maçında sahasında EMS 
Yapı Sivasspor'u 4-1 yenen 
Fenerbahçe, puanını 37'ye 
çıkardı ve averajla liderliğini 
sürdürdü. Bu hafta deplas-
manda karşılaştığı Siltaş Yapı 
Pendikspor'u 2-0 yenen Gala-
tasaray da 37 puana ulaştı ve 

averajla ikinci sırada yer aldı. 
Teknik direktör Rıza Çalımbay 
yönetiminde ligde üçüncü 
maçına MKE Ankaragücü 
karşısında çıkan Beşiktaş ise 
sahadan 1-1 beraberlikle ay-
rılarak topladığı 26 puan ve 
averajla üçüncü sıradaki yeri-
ni korudu. Konyaspor ise ken-
dine 14 puanla 15’inci sırada 
yer buldu.  n SPOR SERVİSİ

Konyaspor, taraftarlarının maça yoğun ilgi göstermesi bekleniyor.

Ülkemizde hakem kararları, futbolla 
ilgilenen 7’den 77’ye herkesin günde-
minde ve bu gidişle de gündemden 
düşecek gibi durmuyor maalesef… 
En son Fenerbahçe’nin Sivasspor’u 4-1 
mağlup ettiği maç sonrasında  
Sivasspor Basın Sözcüsü Gökhan 
Karagöl, “Türk futbolu adına kara bir 
gece” diyerek, Türk futbolunun “kara 
gece”lerine bir kara daha ekledi… 
Hakemlere ilgili yazı yazmak bana çok 
cazip gelmese de, yazılarımın kapanışını 
genellikle hakemlerle yaparım… 
Bu sefer öyle olmayacak, yazımın tama-
mı hakemlerle alakalı olacak… 
Özellikle Alanyaspor-Konyaspor maçının 
hakemi Burak Pakkan’ın yanlış, hatalı ve 
burnundan kıl aldırmaz tavırları, konuya 
duyarsız kalmamama neden oldu! 
Konyaspor Kulübü Yönetiminin, 
“Corendon Alanyaspor ile oynadığımız 
karşılaşmada hakem Burak Pakkan’ın 
90 dakika boyunca takdir haklarını rakip 
takımdan yana kullanması, sahada 
mücadele veren futbolcularımızın adeta 
sinir uçlarıyla oynamıştır. Maçın ilk ya-
rısında rakip futbolcuların dahi şaşkınlık 
yaşadığı esnada aleyhimize verilen 

penaltı kararının ise Merkez Hakem 
Kurulu’nun ivedilikle incelemesini ve 
akabinde kamuoyunu bilgilendirmesini 
istiyoruz. Konyaspor Kulübü olarak 
şahıslardan bağımsız sitemlerimizi dile 
getirmek istiyoruz. Futbolun güzelliklerini 
konuşmak, her daim oyun içinde kalma-
yı hedefliyoruz” açıklamalarından yola 
çıkarak, hakemlerle bir-iki kelam etmenin 
farz olduğunu düşündüm. 
x 
Bizim ülkemizde futbol konuşmak ha-
kemlerle başlıyor, hakemlerle bitiyor… 
Araya reklamlar gibi, biraz maçları sıkıştı-
rıyoruz, biraz futbolcuları, biraz tribünleri, 
biraz futbolun ekonomisini, sonunda 
yine hakemlerle indiriyoruz perdeyi… 
Sadece İstanbul’un 3 büyükleri değil, 
Anadolu takımlarının izlediği yol da bu… 
Haklılar mı? 
Kısmen de olsa haklılar… 
Ancak, şöyle de bir gerçek var; hakemler 
maçların önüne geçiyor ne hikmetse! 
Kendilerinden bahsedilmesi hoşlarına 
mı gidiyor yoksa “önce bizi, sonra 
futbol mu konuşun” diyorlar, onu da 
bilemiyorum… 
Kulüplerin başarılarını, başarısızlıklarını,  

tesisleşmesini, tesislerini 
satan başkanlarını, altya-
pıların geldiği durumlara 
kimsenin değindiği yok… 
Televizyonların spor prog-
ramları ayrı bir tiyatro! 
Dertleri ne Türk futbolu, 
ne  hakemler, ne de 
futbolcular… 
Dertleri reyting, yani 
cukka… 
Ağızlarından futbolun 
hayrına bir tek kelam çıkmıyor… 
“Futbolumuzun markasını nasıl yukarıya 
çekeriz” gibi bir kaygıları yok… 
Aslında, herkes bu geminin içerisinde, 
gemi batarsa cümbür cemaat herkes 
batacak, maalesef farkında değiller ya da 
farkındalar salağa yatıyorlar… 
Dolayısıyla da kime ne anlatacaksın! 
x 
Kendimi bildim bileli sporun içerisinde-
yim… 
Spor gazeteciliğinden başka da bir işim 

olmadı… 
Futbol ve boks benim ol-
mazsa olmazlarımdan… 
Ve maalesef ikisi de kötü 
yönetiliyor… 
Son yıllarda futbolla değil, 
hakemlerle yattık-kalktık… 
Hakemlerle başlayan 
tartışmaları, taşlamaları, 
MHK ile sürdürdük, TFF ile 
noktaladık… 
Hiçbir Allah’ın kulu, futbo-

lun ve kulüplerin geleceğini konuşmu-
yor, varsa hakemler, yoksa hakemler! 
Lig’in 14. Haftası geride kaldı, futbol 
gündeminin birinci maddesi hakem-
ler… 
İlginç olan ise kazananlar da, kaybeden-
ler de hakemlerle yatıyor, hakemlerle 
kalkıyor… 
Eskinin hakemleri, yeninin yorumcuları 
da cabası… 
Onlar da vuruyorlar meslektaşlarına… 
Onların derdi de hakemler değil… 

Dertleri belli… 
İsim vermeme gerek yok, süper ligdeki 
bütün takımlar hakemlerden yana dertli 
veya mağdur… 
Bu işin en mağdurları iyi niyetli hakem-
ler… 
İçeride de yalnızlar, dışarıda da yalnız-
lar… 
Evin cümle kapısı gibiler… 
Gelen vuruyor, giden vuruyor… 
Hakemlere “kalkan” görevi yapması 
gereken ne TFF ne de MHK sesini çıkar-
madığı gibi, üç maymunu oynuyor! 
Herkes koltuğunu koruma derdinde… 
Siyaset, sporun inine kadar girmiş, 
kafasını kaldıranın kellesini alıyor… 
Yanlış anlaşılmasın sakın, hakemleri 
savunmuyorum, ama kazananın da, 
kaybedenin de hedef tahtası haline 
getirdiği hakem camiası bu cendereden 
nasıl çıkacak, onu merak ediyorum… 
MHK Başkanlarını değiştirmek veya 
görevden alıp,  eski bir hakemi göreve 
getirmek bu sorunu çözer mi? 
Bugüne kadar çözmemiş, bundan sonra 
da çözeceğine inanmıyorum… 
Neden mi? 
Futbol aklımız skor odaklı olduğu müd-

detçe, hakemlerimiz öyle ya da böyle 
maçların önüne geçecektir! 
Hep eleştirilecekler… 
Çünkü, eleştirenlerin derdi Türk futbolu 
değil!  
Onların derdi başka… 
Yazımın başında da ifade ettiğim gibi, 
kendimi bildim bileli futbolun içeri-
sindeyim, dolayısıyla da 50 yıldır aynı 
teraneleri dinlerim… 
Özetlersem; ülkemiz futbolunda ve bu 
şartlarda hakemler maçların önüne 
geçer ve geçmeye de devam eder… 
Kimse de kusura bakmasın, hiçbir 
babayiğitte ortaya çıkıp bunu engelleye-
mez… 
Her sezon başında ya da ortasında çıka-
rılan gürültülere, dahası “bu hakemlerle 
bu lig bitmez” feveranlarına rağmen, bu 
lig biter arkadaş… 
Şahsen ben, hiçbir ligin yarıda kaldığını 
görmedim! 
Futbolcular atar, yöneticiler bakar, ha-
kemler çamura yatar ve bu kısır döngü 
devam eder gider… 
Kaçanın kovalandığı gibi, hakemlerimiz 
kaçmaktan, bizler de kovalamaktan 
yorulmayacağız.

BU HAKEMLERLE BU LİG BİTER ARKADAŞ!
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